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1
VVD

Waarom de markt/begraafrechten in de paragraaf lokale heffingen 
zoveel lager zijn dan vorig jaar in de begroting. 

Tot en met begroting 2023 stonden de kermisgelden hier bij. Dat is het grootste bedrag. 

2 VVD 1.3.3 Blz. 102 In de paragraaf onderhoud kapitaal goederen lijkt de tabel van vorig 
jaar te zijn. de bedragen zijn volgens haar identiek aan de begroting 
2023.

Onderh Kapit. De onderstaande tabel had moeten zijn, dit heeft verder geen financiële gevolgen.

3 VVD 1.3.4.2.1 Blz. 
107

Hoe sluiten de bedragen in de tabel van de kasgeldlimiet en de 
renterisiconorm in de paragraaf financiering aan met de totale 
bedragen in de begroting. 

Financiering De overzichten van de kasgeldlimiet en renterisiconorm op pagina 107 van de begroting kloppen niet.
Deze overzichten zijn niet geactualiseerd naar de laatste stand van de begroting.
De juiste overzichten zijn:

De conclusie blijft gelijk:
Op dit moment blijven we ruimschoots binnen de kasgeldlimiet en de renterisiconorm en het beleid is er 
opgericht om binnen deze normen te blijven.
De wijzigingen hebben geen gevolgen voor het begrotingssaldo.
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4 VVD Wat is de berekening van de OZB voor de begroting 2024 en 
verder. Het is niet het bedrag van de begroting 2023 + 3,6 % 
indexatie. Deze vraag is vorig jaar uitgelegd door Miriam maar ze 
kon het antwoord niet vinden.

Het is inderdaad niet het OZB bedrag van de begroting 2023  plus 3,6% index voor 2024. Zo eenvoudig is dat 
niet.

Dan zou er geen rekening worden gehouden met het accres. WOZ/OZB areaal uitbreiding als gevolg van 
nieuwbouw.

Verder houden wij bij de berekening van de OZB-tarieven ook nog rekening met:

 •WOZ-waardestijgingen bij de afzonderlijke segmenten woningen en niet woningen;
 •Te honoreren WOZ-waardebezwaren
 •Percentage 0,5% oninbaar
 •Leegstand bij OZB gebruik niet woningen

5 VVD 6 SvZ sept circulaire? Info in GO ontvangen Bestuurl. Samenv. Septembercirculaire is separaat aangeboden. 

6 VVD 7 Lasten na 2024 lager? Bij inflatie etc.? Bestuurl. Samenv. Dat komt met name door de fluctuatie in de grondexploitaties (prg 1 en 4)

7 VVD 10 Visie/opm. over leegstand in 2020 nog relevant? 1 Ja, dit is nog relevant, er is nog altijd sprake van flinke leegstand. Dit vraagt om een nieuwe invulling. 

8 VVD 10 Nog 1000 woningen nodig. Tekort nu? Oplossen in # jaar? 1 Deze behoefte van 1.000 woningen tot de top van het aantal huishoudens in 2038 is gebaseerd op de prognose 
van Etil 2021, nog dit jaar worden nieuwe prognoses verwacht. De verwachting is dat de behoefte hoger gaat 
uitvallen. Verder is de achterstand in de realisaties ten opzichte van de behoefte verder opgelopen, met andere 
woorden, het aantal huishoudens groeit harder dan dat we woningen bouwen. 

9 VVD 11 Najaar 2023 geactualiseerde prognoses kwalitatieve 
woningbehoefte. Zijn er?

1 De prognoses Etil 2023 zijn nog niet beschikbaar, deze komen naar verwachting in de loop van november 2023 
beschikbaar. 

10 VVD 15 100 levensloopbestendige woningen naast 250 woningen? 1 Nee, van de 250 opgeleverde woningen zijn er 100 levensloopbestendig, althans dat is de ambitie. 

11 VVD 16 Wachttijd soc woningen is nu? 1 In 2022 is de gemiddelde inschrijfduur tot tekendatum 65 maanden, de zoekduur is gemiddeld 37 maanden. De 
wachttijd voor een eengezinswoning is groter dan voor een appartement 

12 VVD 17 Mutaties reserves: toevoegingen vanuit? (ben het vergeten 😢) 1 Dat is het saldo van zowel de toevoegingen aan de reserves als de onttrekkingen uit de reserves van het 
betreffende programma. Bij de toevoegingen wordt er geld gestort in de reserve (last voor de begroting) en bij 
onttrekkingen is het een baat voor de begroting. 

13 VVD 18 22: kosten 3*150. In 2024 300., va 2025 ev 450. Hoe verhouden die 
bedragen zich tot 3*150.?

1 De intentie was om in 3 jaar tijd te komen tot het uiteindelijke bedrag van € 450.000 (jaar 1 € 150.000, jaar 2 € 
300.000, m.i.v. jaar 3 € 450.000). Er kwam dus elk jaar € 150.000 bij, dat is de genoemde reservering van het 
prioriteitenbudget van 3 * € 150.000 op blz. 18.

14 VVD 19 23: rente 0,8% 50 jaar? Omslagrent? Vaste lening? Of kan 
jaarkaart 80.5 nog variëren?

1 Ja, als de omslagrente stijgt (doordat we duurdere leningen moeten aantrekken), stijgt de jaarlast

15 VVD 19 24: ontwikkelen uitvoeringsinstrumentarium en processen 1 fte 
structureel? Zodra ontwikkeld is dan gereed en fte nog nodig?

1 Nieuwe wet- en regelgeving en de gevolgen voor toezicht & handhaving volgen elkaar in rap tempo op. De 
afwegingen en de aanpassingen van het uitvoeringsinstrumentarium en de processen moeten hier continu op 
worden aangepast. Het is een doorlopende opgave.

16 VVD 20 29: e-depot realiseren, site vernieuwen, systeem uitbreiden. Zodra 
gereed dan wel geld structureel nodig?

1 De transitie van analoge naar digitale dienstverlening neemt meerdere jaren in beslag. Daarnaast volgen 
digitale ontwikkelingen zich in hoog tempo op waardoor er continu aandacht moet blijven en investeringen 
nodig zijn voor digitale vernieuwingen. Daarvoor is structureel geld nodig.

17 VVD 22 Onderwijs aanvullende middelen nodig? Middelen voor 
onderwijshuisvesting vanuit Rijk?

2 Er is, net zoals bij de meeste taakvelden, geen 1 op 1-relatie tussen het beschikbare budget voor 
onderwijshuisvesting en gemeentefondsmiddelen voor onderwijshuisvesting. De uitgaven voor 
onderwijshuisvesting zijn aan prijsschommelingen onderhevig. Daarom wordt met ingang van de begroting 
2024 het beschikbare budget voor onderwijshuisvesting geïndexeerd, net zoals andere gemeentelijke 
budgetten die aan prijsschommelingen onderhevig zijn. Op deze manier verwachten we, ook in de toekomst, te 
kunnen voldoen aan onze verplichtingen m.b.t. onderwijshuisvesting. 
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18 VVD 26 Wat is het performance center bij Sport toekomstbestendiger? 2 Onderzoek naar performance center komt voort uit door de raad vastgesteld topsportbeleid. In het onderzoek 
naar een performance center nemen we het performance center in Venlo als voorbeeld. Dit moet zowel een 
fysieke plek worden maar daarnaast ook vooral een orgaan waar partners bij betrokken zijn. Het Performance 
Center is er op gericht om (individuele) topsporters beter te begeleiden op specifieke thema's (zoals fysiek, 
mentaal, voeding, medisch). Hiermee willen we topsport en talentontwikkeling nog nadrukkelijker een kans 
geven in de gemeente Weert. 

19 VVD 28 Daling beschermd wonen WMO? 2 De toelichting op het verschil is gegeven in de financiële analyse op blz. 153 bij taakveld T681A en wordt ook 
toegelicht in het raadsvoorstel bij de begroting.

20 VVD 30 Eenmalig structureel maken subsidieverhoging 54. Zijn er 
subsidiebeschikkingen met indexering waardoor die 54. zorgt voor 
jaarlijks hogere subsidies?

2 Nee, deze subsidies worden regulier niet geïndexeerd, maar nu eenmalig structureel verhoogd.

21 VVD 30 30, 31, 34: Bedrag vrijval investeringsbudgetten 2019 en 2022? 2 Ten tijde van het opstellen van de begroting 2024 is ook het raadsvoorstel Open Park tot stand gekomen.
Het was oorspronkelijk de bedoeling om de reeds verkregen budgetten op te heffen en een nieuw budget aan 
te vragen.
Door voortschrijdend inzicht is er niet gekozen voor deze weg. De investeringsbudgetten 2019 en 2022 komen 
nu dus niet te vervallen.
De juiste informatie m.b.t. het Open Park Weert is terug te vinden in het raadsvoorstel.

22 VVD 30 Prio 23,7 mln. Optelling leidt tot 24,450 mln.? 2 Klopt, totaal is € 24.450

23 VVD 39 11 na 2027 hoeft systeem niet meer actueel gehouden te worden? 3 Het systeem dient ook na 2027 actueel gehouden moeten worden. Op basis van nacalculatie zal bij de 
begrotingsopmaak in 2027 een structureel budget aangevraagd worden voor het actueel en toegankelijk 
houden van de informatie.

24 VVD 40 36: waarom evaluatie pas na vier jaar? 3 De evaluatie is vooral bedoeld om het mogelijk structurele karakter van het budget te bepalen. Dat wordt 
gedaan aan het einde van de vier jaren waarvoor de post is aangevraagd.

25 VVD 40 38: wat willen we bereiken? Onduidelijke tekst 3 Gemeente Weert moet voldoen aan wettelijke opgaven vanuit het Rijk en heeft zelf ambities opgenomen in het 
coalitieprogramma om de gemeente klimaatbestendiger te maken. Het vaststellen van de Groen-Blauwe 
Agenda, waar deze maatregelen in uitgewerkt worden, vindt plaats in 2024 waarna een uitvoeringsprogramma 
opgesteld wordt. Voortuilopend willen we dat in 2024 maatregelen getroffen kunnen worden om knelpunten op 
het vlak van klimaat (wateroverlast, tegengaan hittestress) versneld aan te pakken.

26 VVD 47 Leegstand verkooppunten met 1% gedaald tot 19%. Pg 48 15%? 4 Doel is om jaarlijks met 1% te dalen (resultaat) naar 15% leegstand in 2028 (doel).

27 VVD 47 Wat is de wettelijke norm voor energielabels kantoren? Verplicht? 4 Kantoren moeten per 2023 verplicht energielabel C hebben. Hier zijn een aantal uitzonderingen op (bijv. de 
gebruiksoppervlakte het kantoor inclusief nevenfuncties in het gebouw is minder dan 100m2).

28 VVD 49 Fysieke bedrijfsinfrastructuur: lasten en baten stijgen met ca 4 mln. 
Reden?

4 Bij het onderdeel Fysieke bedrijfsinfrastructuur worden de lasten en baten vanuit de grondexploitaties 
bedrijventerreinen (Meerjaren Perspectief Grondexploitaties) begrotingstechnisch verwerkt. 

29 VVD 51 Is Interregsubsidie voor Prio 14 ontvangen? Hoe zeker is deze? 4 Ja, deze is positief beschikt dus zeker.

30 VVD 52 Vanaf welke leeftijdsgrens is iemand een oudere? 5 Binnen verkeer en mobiliteit is een 'oudere' iemand die 65 jaar of ouder is. 

31 VVD 56 Zijn bushaltes een verantwoordelijkheid van gemeentes, provincie 
of vervoersm’ij?

5 De aanleg en beheer van bushaltes is een verantwoordelijkheid van de gemeente (als zij op gemeentegrond 
zijn aangelegd)

32 VVD 56 100% gemeentelijke zakelijke kilometers en die van 
contractpartners is emissieloos. Geldt ook voor wagenpark 
gemeenschappelijke regelingen?

5 Dit geldt ook voor GR'en. 

33 VVD 57 Is toegankelijkheid bushaltes taak gemeente, provincie of 
vervoersm’ij?

5 De toegankelijkheid van bushaltes is een verantwoordelijkheid van de gemeente (als zij op gemeentegrond zijn 
aangelegd)

34 VVD 58 Vervanging armaturen negatief 58.? 5 Dit komt door het vrijvallen van onderhoudsbudget. Zie ook pagina 171 en 174.

35 VVD 59 Zijn de klimaatgelden structurele middelen? 5 Ja, op basis van berichtgeving vanuit de provincies mogen klimaatmiddelen structureel opgenomen worden. 
Zie ook toelichting op bladzijde 149 ( financiële analyse).
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36 VVD 65 Leidt stijging aantal aangiften en meldingen tot minder mensen 
slachtoffer?

6 We hebben op dit moment geen harde cijfers die bevestigen dat er een verband is tussen meer 
meldingen/aangiftes en minder slachtoffers. Het is wel aannemelijk dat er door preventie en bewustwording 
meer meldingen komen die leiden tot meer opvolging waardoor het aantal slachtoffers afneemt. 

37 VVD 70 Status behoedzaamheidsbedragen 2023 tm 2025? In B2023 voor 
2023 1,6 mln.? Daarna?

Alg. Dekk. De behoedzaamheidsbedragen gemeentefonds hebben we laten vrijvallen bij het opstellen van de begroting 
2024-2027.

38 VVD 71 Overige baten en lasten 5,5 mln.? Houdt in? Alg. Dekk. Zijn met name stelposten (o.a. prioriteitenbudget en loonontwikkeling).

39 VVD 71 Lasten parkeerbelasting 72.? Alg. Dekk. Personele lasten die toegerekend worden aan parkeren.

40 VVD 73 Waarom kolom Verschil bij Overhead? Is ook niet bij andere 
programma’s

Overhead Extra service 🙂

41 VVD 79 Ontwikkelingen met impact op taken en financiën: inschatting? Lokale Heffingen De nu bekende ontwikkelingen zijn opgenomen in de vorm van een stelpost (zie pagina 81).

42 VVD 80 Rioolheffing: naast €1,— ook index Lokale Heffingen In deze begroting is alleen € 1,- meegenomen. Er volgt nog een voorstel GRP waarin dit wijzigt zie halverwege 
pagina 85.

43 VVD 81 Hoe is ontwikkeling € OZB berekend? Is niet voorgaand jaar plus 
3,6%. Telef gesteld, LK 12 okt ‘23. Antw volgt

Lokale Heffingen Zie vraag 4.

44 VVD 81 Daling Staan- en marktgelden met ca 400. Telef gesteld, LK. 
Kermisgelden op ander programma. Welk? 

Lokale Heffingen De kermisgelden vallen onder programma 4. 

45 VVD 81 Zitten milieuleges in Overige leges? Lokale Heffingen De belastingopbrengsten milieuleges staan tegen 0 euro in deze tabel. De verwachte belastingopbrengsten 
milieuleges maken onderdeel uit van de stelpost Omgevingswet en bedragen € 100K.(zie pagina 81)

46 VVD 84 Totale kostendekking leges 51%. Was 53% B2023. Streven is 
zoveel mogelijk kostendekkend. Waarom daling?

Lokale Heffingen Het streven is inderdaad om de tarieven zoveel mogelijk kostendekkend te laten zijn. Bij hoofdstuk 1 zijn leges 
deels wettelijk vastgelegd en ook afhankelijk van de te verwachten aanvragen. Hoofdstuk 2 presenteert nog de 
situatie vóór de omgevingswet, waarbij de stelpost en de keuzes van de raad voor de nieuwe leges bouwen en 
milieu nog niet verwerkt zijn. Die volgen bij de goedkeuring van de nieuwe legesverordening in december. 
Hoofdstuk 3 heeft een minimale bijdrage in het kostendekkendheidspercentage.

47 VVD 87 2e alinea Kwijtscheldingen: lijkt alsof rioolheffing particulieren niet 
kwijtgescholden wordt. Geen technische vraag 🙂

Lokale Heffingen Dat is tóch een technische vraag, want we doen dat wel. De zin is wat complex geformuleerd. Bedoeld wordt 
dat kwijtschelding mogelijk is voor afvalstoffenheffing én rioolheffing, maar niet voor een extra duobak.

48 VVD 92 Detail: laatste alinea B2022 moet 2023 zijn Weerstandsverm. Klopt, evaluatiepunt.

49 VVD 93 Risico’s: bedragen kloppen, niet met €1.000 vermenigvuldigen Weerstandsverm. Klopt, evaluatiepunt.

50 VVD 97 Onbenutte belastingcapaciteit: rekentarief Weert 2023, niet 2022. 
En verschil 20.

Weerstandsverm. Klopt  dat jaartal 2023 moet zijn. Verschil 20 zit in 3e regel. NW eigenaren moet zijn 3.689 (typefout).

51 VVD 99 Struct exploitatieruimte 3,66 in 2025 tov 0,61 in 2024. Agv hoger B-
overschot? 

Weerstandsverm. Ja.

52 VVD 103 Tabel is die van B2023. Telef LK, 12 okt 2023. Geen impact op 
bedragen in B2024

Onderh Kapit. Zie ook het antwoord op vraag 2.

53 VVD 105 GRP kosten 6,2 mln. Pg 85 4,8 mln./5,6 mln. Verschil? Onderh Kapit. op p. 105 gaat het om investeringsbedragen, op p. 85 de exploitatiebudgetten.

54 VVD 107 Omvang B-totaal in tabellen niet gelijk aan bedragen in bijv. tabel 
pg 189 (excl. reserves). Telef contact LK, 12 okt ‘23. Antw volgt.

Financiering Zie het antwoord op vraag 3.

55 VVD 120 Tabel: indien 0 dan geen gegevens of bedrag nihil? Verbonden Part. Indien er 0 staat is het bedrag nihil. Als er geen gegevens zijn, staat er n.v.t.

56 VVD 120 Uitleg solvabiliteitsratio rijmt niet met omvang vreemd vermogen bij 
diverse GR-en. Zie bijv VRLN, Risse. Hoe hiermee omgaan?

Verbonden Part. De solvaboliteitsratio geeft de mate aan waarmee de bezittingen zijn betaald met eigen middelen (verhouding 
eigen vermogen ten opzichte van totale vermogen). Een score lager dan 20% kan risicovol zijn als er sprake is 
van een hoge netto schuldquote. Zowel de VRLN als De Risse zijn in staat hun kortlopende en langlopende 
schulden te voldoen.

57 VVD 121 Herkomst bedragen in Tabel GR-en? Niet altijd gelijk aan bedragen 
in Raadsvoorstellen

Verbonden Part. Het klopt dat de bedragen in de tabel niet altijd gelijk zijn aan de bedragen in de raadsvoorstellen. Dit is met 
name het geval van BsGW, die ook aanslagen oplegt of kosten heeft, die niet in de begroting van BsGW zijn 
meegenomen, zoals evenementen- en bouwleges, kosten dossiers kinderopvangtoeslagenaffaire (i.v.m. 
kwijtscheldingen) en eenmalige implementatiekosten.
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58 VVD 122 Risse houdt rekening met extra kosten. Hoe verhoudt zich dit tot 
lagere bijdrage Weert?

Verbonden Part. De bijdrage aan de Risse Groep bestaat uit de doorbetaling van de rijksmiddelen voor de uitvoering van WSW 
en een aanvullende gemeentelijke bijdrage. De rijksbijdrage voor de uitvoering WSW neemt jaarlijks af wegens 
de te verwachten uitstroom. De incidentele extra kosten die de Risse Groep verwacht, vangen zij deels op via 
hun eigen weerstandsvermogen. Op basis van de meerjarenraming 2024-2026 van de Risse Groep is tevens 
zichtbaar dat de lasten dalen, waardoor ook per saldo jaarlijks een lagere gemeentelijke bijdrage noodzakelijk 
is.

59 VVD 125 Waarom en sinds wanneer heeft Weert aandelen in Nazorg 
Limburg BV/Bodemzorg? Weert heeft geen stortplaatsen van 
sluiting voor 1 sept 1996.

Verbonden Part. Weert heeft inderdaad geen stortlocaties die gesloten zijn vóór 1 september 1996. De aandelen van Weert 
komen nog voort uit Afvalverwijdering Limburg, waarvan Bodemzorg eerst een onderdeel was. Alle Limburgse 
gemeenten zijn aandeelhouder, waardoor Bodemzorg een 'verbonden partij' is. 

60 VVD 127 WML: EV van 201 mld? Indien te vermenigvuldigen met €1.000. Zie 
ook B2023 en site WML. Had 201.413 en 390.100 moeten zijn. Zijn 
overigens gegevens J2022 WML, niet per 1 jan 2024. 17 of 18 
aandelen?

Verbonden Part. Klopt, evaluatiepunt.
De gegevens zijn inderdaad uit het financieel jaarverslag 2022 van WML. Dit zijn de laatst gepubliceerde cijfers 
van WML. In 2021 heeft de 5-jaarlijkse herverdeling van de aandelen naar rato van het aantal inwoners per 
gemeente plaatsgevonden. Bij deze herverdeling is het aantal aandelen van Weert gestegen van 17 naar 18.

61 VVD 128 Miljoen uit tabel, cf andere tabellen 🙂 Verbonden Part. Klopt, evaluatiepunt.

62 VVD 141 Lasten staan plus, baten min. Geraamd resultaat moet minus voor.  
Pg 5 is wel juist gebruik.

Baten en Lasten Ja, dat blijft altijd lastig om goed te doen. Systeem geeft baten een min. Nemen we mee in evaluatie volgend 
jaar.

63 VVD 142 Zijn reële bedragen, niet *€1.000 doen Baten en Lasten Klopt, evaluatiepunt.

64 VVD 147 Hoe verhoudt stijging totale personele lasten 1,7 mln zich tot 
stelpost salaris verhoging 1,8 mln?

Finan. Anal. De salarislasten in de begroting 2024 zijn met 1,7 miljoen gestegen ten opzichte van 2023. Daarnaast is er een 
mogelijke stijging van 1,8 miljoen op basis van de CAO onderhandelingen, dit is in een stelpost verwerkt.

65 VVD 149 Uitleg 500. bij Vastgoed? Heeft te maken met energie? Finan. Anal. Heeft voornamelijk bij de exploitatie als oorzaak een lagere raming voor de energiekosten t.o.v. de begroting 
2023. Daarnaast zijn er mutaties in de kosten vanuit het meerjaren onderhouds programma vastgoed. 
Kortheidshalve wordt verwezen naar de tabellen op bladzijde 136/2137 bij de paragraaf vastgoed. 

66 VVD 173 3: in B2023 is struct onderhoudsbudget 70. verwerkt. Moet B2024 
zijn?

Vervangingsinv. Nee, dit is in de begroting 2023 al gebeurd (obv toen toegekende prio).

67 VVD 174 9: waarom afschrijvingstermijn 12 jaar aan andere jaren 25 jaar? Vervangingsinv. Afschrijvingstermijn conform de financiële verordening (lampen 12 jaar, armaturen 25 jaar).

68 VVD 175 12, detail: aanpassingen die niet goed functioneren? 🙂 Vervangingsinv. 🙂

69 VVD 182 Zijn alle bedragen in tabellen jaren opgenomen? Zie ook pg 168. Incid. Bat. Las. De incidentele prioriteiten op blz. 168/169 zijn ogenomen in de jaartabellen in het overzicht incidentele lasten en 
baten, met dien verstande dat bedragen kleiner dan € 25.000 in dit laatste overzicht buiten beschouwing zijn 
gelaten.

70 VVD 192 Formatie tm Overhead: benchmarkgegevens? BBV indicatoren Benchmark gegevens voor deze BBV indicatoren zijn niet beschikbaar.

71 VVD 193 2019 bij Omvang huishoudelijk afval: recentere gegevens? Mede 
gelet op doel verminderen.

BBV indicatoren Dit is de meest recente informatie die het CBS beschikbaar heeft gesteld via www.waarstaatjegemeente.nl. 
Conform BBV moeten we deze gegevens hanteren. 
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72 CDA 19 Vraag: 24 Takenuitbreiding toezicht en handhaving 
Wat willen we bereiken? 
De maatschappelijke opgaven zoals de klimaatadaptatie, 
energietransitie, ondermijning en de transitie van het buitengebied 
brengen nieuwe taken met zich mee (1) op het gebied van toezicht 
en handhaving. (2)  Daarmee neemt ook de inzet voor deze taken 
toe. Door toezicht en handhaving in te zetten, wordt het beleid in de 
praktijk controleerbaar en handhaafbaar, waarmee we ook beter 
kunnen sturen op de beoogde doelstellingen en het behouden van 
een veilige en gezonde leefomgeving. (3) Een actueel voorbeeld 
hiervan is het toezicht en de handhaving op de uitvoering van de 
hemel- en grondwaterverordening, (4) waarvoor geen capaciteit 
voor handen is. In de toename van deze taken is niet voorzien en 
het werk is er ook nog niet op ingericht. 
Wat gaan we daarvoor doen? 
De toezichts- en handhavingstaken bevinden zich in een blijvend 
dynamisch veld en dat vraagt onder andere om het ontwikkelen van 
uitvoeringsinstrumentarium, aanpassen van processen, het 
monitoren van inzet en resultaat en bijsturing in de uitvoering en 
beleid, intern en met partners. (5) Daarnaast neemt de omvang van 
de toezichts- en handhavingstaken toe, zoals het aantal preventieve 
gesprekken, controles en de handhavingsmaatregelen die daarop 
kunnen volgen. (6) Jaarlijks worden prioriteiten gesteld in het 
handhavingsplan en daarop wordt gemonitord en geëvalueerd. 
Wat mag het kosten? 
Voor de ontwikkeling van het uitvoeringsinstrumentarium en 
processen(7) 1 fte = €93.000. Voor de toezichts- en 
handhavingstaken 2 fte = €175.000, waarvan 50% wordt gedekt uit 
de middelen die beschikbaar komen uit het klimaatakkoord. (8)
Hiermee komen de lasten van deze prioriteit op € 180.500. 

1 Dit betreft enkel de vraag. Specifieke vragen en de antwoorden staan in de cellen hieronder opgenomen.

73 CDA 19 (1) Welke maatschappelijke opgaven zijn dat?
(1a) Als het gaat om maatschappelijke opgaven die de raad al heeft 
vastgesteld, waarom is daarvoor nu (extra) toezicht en handhaving 
nodig?
(1b) Als het gaat om nieuwe maatschappelijke opgaven, wanneer 
krijgt de raad een voorstel voor de vaststelling ervan?
(1c) Waarom een voorstel voor toezicht en handhaving voor nieuwe 
maatschappelijke opgaven voordat de raad die heeft vastgesteld?
(1d) De raad heeft op 15 februari geld beschikbaar gesteld voor 1.0 
formatieplaats ondermijnende criminaliteit en mensenhandel. 
Waarom is nu een uitbreiding nodig?

1 1. Maatschappelijke opgaven zoals bv. de klimaatveranderingen, energietransitie en transitie van de landbouw 
(transitie buitengebied). 1a) maatschappelijke opgaven zijn geduid in de strategische visie en krijgen nu hun 
vertaling in de omgevingsvisie en uitvoeringsplannen/verordeningen. De opgaven komen o.a. voort uit 
wettelijke taken/opdrachten rijk, waarbij toezicht en handhaving bijdraagt aan het naleven van de door het rijk 
opgelegde regels. Als voorbeeld energiebesparing bij bedrijven. Het is de keuze van de gemeente of je hier wel 
of niet op gaat handhaven. De prioriteit anticipeert hierop. 1b) de hemelwaterverordening komt in december 
naar de raad, de omgevingsprogramma's (zoals buitengebied, energietransitie) volgen in 2024 (om advies) na 
vaststelling omgevingsvisie. De resultaten m.b.t. aanpak energietransitie en overige transities voor 2024 zijn 
opgenomen in de begroting. 1c) de inhoudelijke resultaten voor 2024 zijn opgenomen in de begroting. Met de 
prioriteit anticiperen we erop. 1d) deze formatieplaats staat los van toezicht en handhaving.

74 CDA 19 (2) Welke nieuwe taken zijn dat? Wanneer stelt de raad die vast? 1 Zie antwoord vorige vraag.
75 CDA 19 (3) Dit klinkt gewichtig, maar het is altijd zo geweest. Deze zin leidt 

af van de vraag wat er gecontroleerd gaat worden en waarom dat 
gewenst is.
(3a) Wat zijn de doelstellingen die volgens het college moeten 
worden bereikt? 
(3b) In welke opzichten wordt de veiligheid en gezondheid van de 
leefomgeving bedreigd (de veilige en gezonde leefomgeving moet 
volgens de tekst immers behouden worden), en waarom is of komt 
die bedreiging nu en was deze er nog niet of is deze niet eerder 
opgemerkt?

1 Hiervoor wordt verwezen naar het raadsvoorstel voor de cyclus van december. De verordening geeft handvaten 
voor de grote klimaatopgaven die er zijn.
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76 CDA 19 (4) Welke verordening is dat? Een verordening is een “wet” van de 
raad. 

1 De hemel- en grondwaterverordening. Dit wordt voorgelegd aan de raad in de cyclus van december 2023.

77 CDA 19 (5) Met deze zin kan € 50.000 worden gevraagd, maar ook € 
500.000.

1 Dat klopt. Dit is een inschatting op basis van ervaring. In het UP maken we een planning en keuze op basis van 
beschikbare formatie

78 CDA 19 (6) Dit is de inhoud van de eerste zinnen onder “Wat willen we 
bereiken?” in andere woorden. Zie de vragen (1)-(1d).

1 Zie de antwoorden.

79 CDA 19 (7) Wat is “de ontwikkeling van het uitvoeringsinstrumentarium en 
processen?
(7a) Waarom is hiervoor (voor ontwikkeling) structureel 1,0 
formatieplaats nodig?

1 7Bij nieuwe taken voornamelijk door nieuwe wet-regelgeving moet elke keer opnieuw een afweging worden 
gemaakt en worden bekeken hoe deze worden opgepakt en welke instrumenten en processen het effectiefs 
zijn. Deze moeten ook regelmatig worden aangepast zodat er een maximaal effect wordt bereikt. 7aNieuwe wet- 
 en regelgeving en de gevolgen voor toezicht & handhaving volgen elkaar in rap tempo op. De afwegingen en 
de aanpassingen van het uitvoeringsinstrumentarium en de processen moeten hier continu op worden 
aangepast. Het is een doorlopende opgave. 

80 CDA 19 (8) Onderbouwing/specificatie van deze 2,0 formatieplaats. 1 De specificatie wordt meegenomen in het uitvoeringsprogramma.
81 CDA 19 (9) Waarom is over het beschreven onderwerp niets vermeld in de 

“Uitvoerings- en handhavingsstrategie gemeente Weert 2023-2026” 
(B&W 11 juli)?

1 In de inleiding van de Uitvoerings- en handhavingsstrategie staat: De U&H betreft gelet op de ontwikkelingen 
met betrekking tot de Omgevingswet, het opstellen van  een omgevingsplan en omgevingsvisie een 
groeidocument. Het opstellen van concretere doelstellingen, indicatoren, resultaten en activiteiten wordt 
daarom opgepakt en verder uitgewerkt in het Uitvoeringsprogramma 2024. Zie ook par. 14. van de U&H.

82 CDA De gemeente Weert krijgt voor 2024 € 916.000 voor klimaat- en 
energiebeleid. Volgens de begroting wordt dit bedrag helemaal 
uitgegeven (pagina 7, 149). 
Tot nu toe heb ik in de ontwerpbegroting 2024 twee uitgaven ten 
laste van dit bedrag gezien: € 87.500 voor extra formatie toezicht 
(prioriteit 24) en handhaving (prioriteit  en € 36.800 voor 
transitieprojecten mobiliteit en dienstverlening (prioriteit 48).
Wat is het voorstel voor de besteding van de rest van het geld?

5 De besteding van de middelen moet bij de jaarrekening worden verantwoord (via de SiSa-regeling). De niet 
ingezette middelen moeten aan het rijk worden terugbetaald. Op grond van deze terugbetalingsverplichting is 
uitgegaan van een budgettair neutrale verwerking in de begroting 2024 en meerjarenraming 2025-2027. De 
besteding van de middelen is direct gekoppeld aan personeel dat ingezet wordt voor klimaat- en energiebeleid. 
Gelet op de huidige arbeidsmarkt zal niet op alle voor de uitvoering van het klimaatbeleid noodzakelijke functies  
 invulling mogelijk zijn. Gedurende het jaar 2024  zal, naast de genoemde fte, een verdere concretisering van 
de benodigde inzet die ten laste van de klimaatmiddelen kan worden gebracht duidelijker worden. 

83 Weert Lokaal 5&20 Carnavalsseizoen 2024/2025 is Weert Närrischekultuurstadt van 
Europa. Voor voorbereiding en ontwerpkosten is een behoorlijk 
bedrag van 45.000 euro gevraagd in 2024.
Worden er bij de begroting 2025 nog uitvoeringskosten
opgenomen? Graag een schatting hoeveel dit dan zou zijn.

1 Het is nu nog niet duidelijk of er voor 2025 een prioriteit moet worden ingediend voor de uitvoeringskosten. 

84 Weert Lokaal 10 We maken ons grote zorgen over de onrust die ontstaat door te 
weinig handhaving. Dat heeft een impact op de leefbaarheid.
Kunnen wij de criteria aanscherpen voor particuliere verhuur?

1 Deze opmerking kan niet geplaatst worden. Er wordt zeker wel gehandhaafd in situaties die niet aan de 
vergunning voldoen of waar geen vergunning voor verleend is en waar een melding of klacht over komt.  
Bovendien wordt er controle op bewoning uitgevoerd. Wordt bedoeld of we de criteria voor kamerverhuur 
moeten aanscherpen? Die criteria zijn helder en scherp. Het betreft overigens nog altijd een zeer beperkt deel 
van de woningvoorraad (0,6%) die kamergewijze verhuurd wordt. Het aantal klachten of overlastmeldingen is 
eveneens beperkt.

85 Weert Lokaal 10 Hoe wordt het woningaanbod verdeeld onder de verschillende 
specifieke doelgroepen en onder de reguliere woningzoekers?
En wie bepaalt dat?

1 In het voorstel voor wensen en/of bedenkingen t.a.v. de jaarschijf 2024 van de prestatieafspraken voor de raad 
van 21 november 2023 zit een bijlage (bijlage 7 Presentatie managementinformatie Weert en Midden-Limburg 
2022) met een gedetailleerd overzicht over de toewijzing van sociale huurwoningen in 2022. Dit geeft een beeld 
van de doelgroepen waaraan toegewezen wordt en de reguliere woningzoekenden. 

86 Weert Lokaal In kerkdorpen wordt nog steeds afgestemd op de behoefte. Om een 
dorp leefbaar te houden is er een balans nodig tussen jong en oud.
Wordt er rekening gehouden met de balans tussen leeftijd 
(vergrijzing vs. verjonging) in kerkdorpen?

1 Ja, de kwalitatieve woningbehoefte wordt bijna geheel bepaald door ouderen. Door levensloopbestendige 
woningen te bouwen wordt ingezet op doorstroming. Levensloopbestendige woningen kunnen overigens 
meerdere doelgroepen bedienen. In de dorpen worden evengoed nog woningen voor starters gerealiseerd. 

87 Weert Lokaal 12&15 In Weert en in de regio zijn enkele duizenden internationale 
werknemers actief, we zetten in op grootschalige locaties.
Betekent dit dat er buiten de afspraken die enkele jaren 
geleden zijn gemaakt over de huisvesting er meer locaties met 
grootschalige bewoning in 2024 worden uitgewerkt / 
voorgesteld of alleen een vierde locatie?

1 Vooralsnog gaat het enkel om een vierde locatie. De realisatie van de tweede en derde locatie duurt langer dan 
verwacht. Overigens wonen steeds meer internationale werknemers in een reguliere woning die ze zelf huren of 
kopen, als dan niet met hulp van een starterslening. 
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88 Weert Lokaal 12 Daar waar ontwikkelingen in het sociale of fysieke domein er om 
vragen wordt een wijk en dorpsontwikkelingsvisie opgesteld.
Wordt hiervoor ook ambtelijk capaciteit vrijgemaakt ter 
ondersteuning van wijk en dorpsraden?

1 Wanneer wijk- en dorpsraden zelf aan de slag gaan met het maken van een visie dan participeert de gemeente 
in dat proces. Dit is onderdeel van de reguliere werkzaamheden. Wanneer de gemeente zelf een visie maakt 
dan kost dat meer tijd en geld en dienen hiervoor middelen beschikbaar gesteld te worden. 

89 Weert Lokaal 13 Zelf geven we het goede voorbeeld door een plan van aanpak op te 
stellen voor de verduurzaming van het gemeentelijk vastgoed op 
basis van de routekaart.
Is dit niet al in eerdere jaren ingezet, wat is de reden dat hier 
nog geen plan voor is opgesteld?

1 In de routekaart is het proces om te komen tot verduurzaming beschreven. Het huidige traject leidt tot een 
technisch plan waarin per gebouw staat beschreven welke aanpassingen noodzakelijk zijn om het gebouw 
aardgasvrijproof en energie neutraal te maken, alsook een meerjaren investeringsplan, waarin de noodzakelijke 
aanpassingen zijn vertaald naar de benodigde investeringen en een uitvoeringsplan.

90 Weert Lokaal 16 Het doel om de krapte op de woningmarkt te verminderen is om de 
wachttijd sociale woningen te verkorten naar 2 jaar maximaal.
Maar hoe kun je de wachttijd verkorten als het woningaanbod 
zo krap is?

1 Door meer woningen te bouwen en daarnaast in te zetten op tijdelijke woningen. 

91 Weert Lokaal 17 Waarom staan er geen baten bij musea? 1 Er zijn met ingang van 2024 baten geraamd voor het museum van € 30.000 per jaar.
92 Weert Lokaal Er zijn zorgen omtrent de bedrijven / stichtingen / 

bouwlocatiesgevestigd op de Dr. Schaepmansstraat.
Worden deze bedrijven / stichtingen / bouwlocaties geholpen 
bij de zoektocht naar een nieuwe locatie?

1 Aan alle gebruikers van de panden aan de Dr. Kuyperstraat/Dr. Schaepmanstraat is kenbaar gemaakt dat de 
locatie de komende jaren zal worden herontwikkeld en dat er voor hen in deze herontwikkeling geen plek meer 
zal zijn. Voor de gebruikers van het kantoorgebouw aan de Dr. Kuyperstraat zijn de gebruikers aan zet om 
geschikte huisvesting te zoeken, waarbij wij hebben aangeboden om hen te ondersteunen. De wagenbouwers 
die gebruik maken van de loods aan de Dr. Schaerpmanstraat hebben een overeenkomst tot 2026. Zij zijn 
primair zelf  verantwoordelijk om een nieuw onderkomen te zoeken.

93 Weert Lokaal 22 Uitstroom uit het participatiestelsel.
Is het aantal uitkeringsgerechtigden de laatste jaren gedaald?
Is hier een overzicht van beschikbaar?

2 Het aantal huishoudens met een PW, IOAW, IOAZ of BBZ uitkeringen per jaar: ultimo 2020 - 883 uitkeringen; 
ultimo 2021 - 852 uitkeringen; ultimo 2022 - 818 uitkeringen; 2023 (stand op 19 oktober 2023)  - 835 
uitkeringen. De toename van het  aantal uitkeringen in 2023 heeft te maken met de hoge instroom van 
statushouders.                                        

94 Weert Lokaal 11&23 Het werven en behouden van vrijwilligers is een belangrijke taak 
van Punt Welzijn. Het wordt voor verenigingen moeilijker om 
vrijwilligers
aan te trekken om het bestuur van de vereniging te bemensen en in 
het beheer van het gebouw te voorzien.
Kan Punt Welzijn deze verenigingen ook ondersteunen m.b.t. 
(werving van) de vrijwilligers? En op wat voor manier zouden zij
dat kunnen doen?

2 Het is de taak van Punt Welzijn om verenigingen te ondersteunen bij het werven van vrijwilligers en het 
makelen van vraag en aanbod. Punt Welzijn is de aanjager om vrijwillige inzet positief te positioneren door 
vrijwilligers een podium te bieden. Adviseren gebeurt door middel van maatwerk, omdat 
vrijwilligers(organisaties) te maken hebben met specifieke vragen en uitdagingen. De ondersteuning is gericht 
op het bieden van expertise om de zelfredzaamheid van vrijwilligers(organisaties) te stimuleren. Advies is vaak 
gericht op hoe communicatie in te zetten, en leden of vrijwilligers te werven. de website 
www.socialemarktplaats.puntwelzijn.nl is het digitale platform om vraag en aanbod op het gebied van 
vrijwilligers, buurthulp, maatjes en kennis bij elkaar te brengen

95 Weert Lokaal Gezien de druk op vrijwilligers en mantelzorgers nu en in de 
toekomst de volgende vragen:
Krijgen vrijwilligers bij maatschappelijke organisaties een 
vrijwilligersvergoeding? Zo ja, hoe hoog is deze vergoeding?
Worden zij ook nog verzekerd bij hun activiteiten? Bestaat 
respijtzorg nog en hoe is dit geregeld via de gemeente of via de
zorg?

2 Maatschappelijke organisaties zijn vrij in het wel of niet geven van een vrijwilligersvergoeding. De gemeente 
Weert heeft hier geen informatie over. Naast de mogelijkheden die de zorgverzekeringswet biedt, hebben de 
mantelzorgondersteuners van Punt Welzijn onder andere de taak mee te zoeken naar passende 
respijtzorgmogelijkheden binnen het formele en informele netwerk.
Laagdrempelige vormen van respijtzorg worden waar mogelijk ingezet, denk aan burenhulp en inzet van 
vrijwilligers en Punt Welzijn gaat met (zorg-)partners in gesprek over passend aanbod van respijtzorg.

96 Weert Lokaal 23&26 Behoud van kwalitatieve maatschappelijke voorzieningen en 
onderwijshuisvesting.
Fase 3 en 4 van Laarveld zijn nu in aanvang met relatief jonge 
gezinnen als bewoners, de school op Laar heeft weinig tot 
geen uitbreidingsmogelijkheid. Is de overweging van een 
nieuwe school voor de toekomst gezien geen betere optie dan 
maar
steeds aanpassen?

2 De huidige school heeft een maximale capaciteit van 225 leerlingen. Leegstand op Molenakker en toerekening 
bij IKC Boshoven zal de benodigde capaciteit bieden om in onderwijshuisvesting te kunnen voorzien. 

97 Weert Lokaal 26 Hoeveel daklozen zijn er in Weert? En wat is de voortgang van 
het plan van aanpak daklozen van augustus 2020? (Preventie,
opvang, wonen met begeleiding).

2 antwoord volgt.
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98 Weert Lokaal 26 Hoeveel zelfregiegroepen zijn er in Weert en waar? 2 antwoord volgt/
99 Weert Lokaal 29&30 Herinrichting sportpark en buitensport accommodatie Open Park 

Weert.
Er zijn wel investeringsbedragen opgenomen maar nog geen 
lasten voor 2024, betekent dit dat de uitvoering naar 2025 is
doorgeschoven?

2 We nemen de lasten bij een investeringskrediet altijd pas op het jaar nadat de werkzaamheden gereed zijn. De 
inschatting nu is dat de herinrichting in 2027 gereed zal zijn en daarom zouden er pas vanaf 2028 lasten 
ontstaan. Om dit toch in beeld te brengen zijn ze in de laatste jaarschijf geplaatst.

100 Weert Lokaal 31 We stellen 85.000 euro beschikbaar voor het aanpakken van 
wachtlijsten binnen de WMO.
Is dit alleen een capaciteit probleem?

2 Nee, dit betreft niet enkel een capaciteitsprobleem. Ook langdurig ziekteverzuim, verloop van medewerkers, 
een nieuw geïmplementeerd systeem en aangescherpte werkafspraken spelen hierin ook een rol.

101 Weert Lokaal 32 Klimaat en water robuust
De gemeenteraad Weert heeft gekozen voor onderhoudsniveau
B. Wat is het kostenverschil tussen onderhoudsniveau B en A?

3 Het kostenverschil tussen kwaliteitsniveau B en A is zonder een onderbouwde berekening niet snel te geven. 
Daar moet een gedegen berekening onder liggen die tijd vraagt om op te stellen. 

102 Weert Lokaal 34 Vergroening schoolpleinen.
Welke zijn er gerealiseerd?

3 Het schoolplein van de Vrije School in Weert is inmiddels veranderd in een Groen-Blauwe avontuurlijke leer- en 
speelplek.

103 Weert Lokaal Mooi en veilig wandelpad voor bewoners wijk Fatima.
Wat is de oorzaak dat het zo duur is? Is een goedkopere 
uitvoering mogelijk? Is er een andere manier om aan de motie 
te voldoen?

3 Er is rekening gehouden met een verharding die goed begaanbaar is voor iedereen met (medische) 
hulpmiddelen. In de motie is aangegeven dat dit niet ten koste mag gaan van de bomen. Tussen de bomen 
aanleggen van verharding verdient speciale aandacht om de boomwortels zo minimaal mogelijk te 
beschadigen. Hiermee moet in de constructieopbouw rekening worden gehouden. Kostenbesparing op de 
constructieopbouw is daarom niet aan de orde. In overleg met de wijkraad Fatima, de initiatiefnemers en 
andere betrokkenen wordt dit in de onderzoeksfase besproken.

104 Weert Lokaal 38 Omheind hondenspeelveld
Het realiseren van een omheind speelveld voor Weert en te 
doen als pilot. Waarom wordt dit als pilot opgevoerd? Er is op
Boshoven al een pilot project in uitvoering geweest. Maar geen
evaluatie.

3 Het betreft hier een hondenspeelveld. Dit is uitgebreider dan alleen een hondenravotterrein. Op een 
hondenspeelveld worden speelaanleidingen voor de honden geplaatst. De evaluatie van het hondenravotterrein 
bij Boshoven is op 20 juli 2021 met een Raadsinformatiebrief gedeeld.

105 Weert Lokaal 39 Bodeminformatiesysteem:
Zijn er na 2027 geen beheerskosten?

3 Het systeem dient ook na 2027 actueel gehouden moeten worden. Op basis van nacalculatie zal bij de 
begrotingsopmaak in 2027 een structureel budget aangevraagd worden voor het actueel en toegankelijk 
houden van de informatie.

106 Weert Lokaal Hoeveel meldingen komen er per jaar binnen op het meldpunt 
openbare ruimte? En wat is de gemiddelde doorlooptijd?

3 In 2022 werden 6000 zaken geregistreerd, in 2023 tot heden circa 6100 zaken. Daarnaast ruim 550 
klantcontacten, circa 80 meldingen via social media. Voor de Weerterlandpas zijn er tot heden circa 1100 
meldingen binnengekomen. De gemiddelde doorlooptijd tot verwerken is max 24uur, de meeste zijn binnen 1 
werkdag verwerkt (dus op de dag van binnenkomst)

107 Weert Lokaal 43 Onderzoek herinrichting Weerter Boulevard
Al meerdere grote bedragen zijn beschikbaar gesteld de 
afgelopen jaren voor onderzoek naar herinrichting en 
verbetering van de Weerter Boulevard. Wanneer wordt er een
definitief plan gepresenteerd?

4 In 2020 is een krediet beschikbaar gesteld van € 100.000, waarvan € 10.000,- voor het opstellen van een 
beeldkwaliteit plan en € 90.0000,- voor maatregelen. De € 10.000,- voor het beeldkwaliteit plan waren gelabeld 
aan 2021 en vervallen. De middelen zijn gekoppeld aan het realiseren van een BIZ, die eind februari 2023 is 
opgericht. In het licht van de relatief beperkte korte termijn maatregelen die van de 90K genomen kunnen 
worden, ter verbetering van de herkenbaarheid en uitstraling van het terrein, wordt er nu geen volledig 
beeldkwaliteit plan opgesteld. In dit kader is dat buitenproportioneel. Ons stedenbouwkundig advies biedt 
voldoende borg voor het bewaken van de kwaliteit. De € 50.000,- is gevraagd om te onderzoeken welke 
vervolgmaatregelen er voor de lange termijn genomen moeten worden om tot een volledige herinrichting van 
het gebied te komen. Een combinatie van een stedenbouwkundig/beeldkwaliteit/civieltechnisch masterplan. Het 
bestuur van de BIZ heeft toegezegd hier een (financiële) bijdrage aan te leveren. 

108 Weert Lokaal 47 De leegstand van het aantal verkooppunten is met 1% afgenomen.
Is deze afname volledig te wijten aan het transformeren van 
winkel naar appartementen / woningen?

4 De afname met 1% is een resultaat waaraan een aantal factoren bijdragen. Transformatie naar woningen is 
daar een van. Denk ook aan verplaatsingen, (macro) economische factoren, consumentengedrag, 
aantrekkelijkheid van de binnenstad.
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109 Weert Lokaal 48 In hoeverre is de maakindustrie leidend binnen de industrie van
Weert? En hoe kun je dat bevorderen?

4 De maakindustrie is van oudsher sterk vertegenwoordigd in Weert. De positie kan worden versterkt door onder 
andere het borgen van ruimte om te werken, het aanjagen van innovatie en het verbeteren van de aansluiting 
arbeidsmarkt en onderwijs.

110 Weert Lokaal 48 Doelindicator: ‘Bedrijven die passen bij het DNA van Weert’;
In welke beleidsdocument(en) staat gedefinieerd welk type
bedrijven hierbij passen? En hoe klinkt die definitie?

4 Strategische visie, bijlage I, deel a: Weert anno 2020: analyse 'DNA' en ontwikkelingspotentie Weert (voor de 
omschrijving zie pag. 19 e.v.). Concept ontwerp-Omgevingsvisie (voor de omschrijving zie economisch profiel, 
pag. 10)

111 Weert Lokaal 20 Prioriteit 13: stimuleringsfonds binnenstad.
Wat is de rol van streetwise hierbij?

4 Adviserend en uitvoerend.

112 Weert Lokaal Krijgen we nog een tweede bewaakte fietsenstalling? 4 Dit is als ambitie opgenomen in het Mobiliteitsplan Weert 2030. In de uitwerking van het parkeerbeleidsplan 
wordt inzicht gegeven in de beoogde locatie en de vorm waarin dit zal worden uitgevoerd. 

113 Weert Lokaal 56 Hoe gaan we doelindicatoren meten? 5 Een deel van de doelindicatoren worden gemeten met beschikbare data uit modellen. Bij de doelindicatoren die 
we niet kunnen meten willen we in de vorm van enquêtes mensen periodiek bevragen om op deze manier een 
verschuiving c.q. trend te kunnen ontdekken. 

114 Weert Lokaal 56 Doelindicator: reduceren energiebehoefte ten behoeve van 
mobiliteit:
Om welke contractpartners gaat het?
Wil je afdwingen dat contractpartners emissieloos rijden?

5 Contractpartners zijn bedrijven, instellingen waarmee wij een contract aangaan. Dit wisselt van een aannemer, 
tot onze postbezorging en van woningcorporaties tot gemeenschappelijke regelingen. 

115 Weert Lokaal 57 Hoe is de behoefte van deelauto’s in Weert gemeten? Volgt de 
gemeente de landelijke trends en zijn deze trends weer
representatief voor gemeente Weert?

5 in basis volgen we de landelijke trends en hebben we zelf een ambitie beschreven in het mobiliteitsplan. 
Aanvullend maken we gebruik van enquêtes om te onderzoeken in hoeverre er behoefte is aan deelauto's en 
op welke plekken dit met name is. 

116 Weert Lokaal 59 Prioriteit 20: public affairs; gemeente Weert heeft een strategisch 
adviseur.
Zijn de financiële middelen bedoeld om deze persoon te 
versterken in zijn werk of zijn de middelen ergens anders voor 
bedoeld?

5 Deze middelen zijn bedoeld om te versterken: organiseren strategische relatie-evenementen, 
relatiemanagement en het uitwerken van proposities/investeringsvoorstellen op de daartoe geschikte 'lobby-
momenten'. Daarnaast is er behoefte om  een deel van de activiteiten extern in te kopen, of te voorzien van 
extern ingehuurde expertise. De gemaakte kosten kunnen we zien als investering die op termijn een financiële 
multiplier oplevert voor de gemeentelijke organisatie.

117 Weert Lokaal 68 Verbeteren arbeidsvoorwaarden.
Beschikbaar stellen 500.000 euro.
Waar moeten we dan aan denken voor verbetering? En is dit niet 
landelijk maar verschillend per gemeente?

6 Weert volgt de landelijke CAO gemeenten. Deze is bindend maar laat ruimte aan werkgevers om een aantal 
onderwerpen lokaal te regelen. In een tijd van stijgende kosten en krappe arbeidsmarkt een belangrijk 
instrument om medewerkers te binden en boeien. Een voorbeeld is de vergoeding van reiskosten woon-
/werkverkeer. Uit een benchmark is gebleken dat vergelijkbare gemeenten hier wel in voorzien en Weert nog 
niet. Duurzame reisopties zoals vergoeding voor lopen/fietsen, openbaar vervoer worden meegenomen. 

118 Weert Lokaal 69 Organiseren participatietrajecten.
Bij hulpvraag: Wat is er allemaal en bij wie en waar moet je zijn? 
Kan een adviseur participatie de inwoners daarbij helpen?
Zodat er één aanspreekpunt is? En is er een folder waar dit 
allemaal instaat? Nu is het onoverzichtelijk wat er allemaal
mogelijk is.

6  In het beleidskader Participatie 2023-2026 hebben we aangegeven dat inwoners dienen te weten "waar zij 
kunnen aankloppen als zij een initiatief of idee hebben, als zij deelnemen aan een participatietraject of als ze 
hun stem willen laten horen richting politiek”. Dit betekent dat informatie over participatie actueel, eenduidig en 
makkelijk vindbaar is. Zowel op de website van de gemeente als van de gemeenteraad. Ook willen we 
samenspraakprojecten beter weergeven. Hier moet een slag in worden gemaakt die we de komende tijd 
oppakken. 

119 Weert Lokaal Is het mogelijk de gegevens van iemand door te sturen naar een 
andere hulporganisatie? I.v.m. AVG klant laten ondertekenen
dat hij hiermee akkoord is zodat ze niet iedere keer alles opnieuw 
moeten doorsturen.

6 Aan het delen van persoonsgegevens met een andere organisatie zijn diverse regels vanuit de AVG 
verbonden. Eén van deze regels is dat voor het delen van persoonsgegevens een wettelijke grondslag 
aanwezig moet zijn. Enkele van de wettelijke grondslagen zijn: de uitvoering van een wettelijke verplichting, de 
uitvoering van een publiekrechtelijke taak en toestemming. Per grondslag zijn er diverse eisen vanuit de AVG 
waaraan voldaan moet worden, alvorens deze mag worden toegepast als grondslag. Dit dient per casus te 
worden bekeken.

120 Weert Lokaal Hoever zijn we als gemeente met het digitaliseren van aanvragen? 6 Bij Publiekszaken worden van de 22 meest voorkomende processen 15 digitaal aangeboden.6 processen 
mogen wettelijk nog niet digitaal worden aangeboden, 1 proces is in voorbereiding. Dit komt neer op ruim 68%.  
Vergunningen worden grotendeels digitaal aangevraagd, via de gemeentelijke website en via het 
Omgevingsloket (OLO). In een enkel geval wordt een vergunning nog analoog aangevraagd. Die wordt dan 
ingescand en digitaal verwerkt. Op het gebied van de APV/bijzondere wetten kunnen 13 van de 20 producten 
digitaal worden aangevraagd. Binnen het domein van openbaar gebied zijn 9 diensten (parkeervergunning, 
afvalpas e.d.) beschikbaar als digitale aanvraag. In 2023 zijn aanvragen voor subsidies geheel digitaal aan te 
vragen. In 2024 vindt een verdere uitbreiding plaats van de digitale aanvragen waar noodzakelijk en/of zinvol, 
zoals de evenementenvergunning.

121 DUS Weert Sommige tabellen bevatten toch weer absolute bedragen terwijl 
andere x1000 euro zijn. Dat is niet consequent (Bijvoorbeeld: 
prioriteiten en vervangingsinvesteringen zijn absoluut).

Algemeen Klopt, nemen we mee als evaluatiepunt
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122 DUS Weert In verschillende tabellen kloppen de PRIO’s niet met elkaar; 
vergelijk de nummering bij de programma’s met die in de prioriteiten 
tabellen van pag. 167 en 168. Nummering controleren door gehele 
document en daar waar nodig aanpassen.

Algemeen We hebben dit gecontroleerd en naar ons inzien klopt dit wel. In de programma`s worden enkel de prioriteiten 
opgenomen waar een financieel effect voor 2024 is. In het totaaloverzicht (pag. 167&168) staan ze wel allemaal. 

123 DUS Weert 6 (Pag. 6) Inboeken voordeel op lasten jeugdzorg agv. 
hervormingsagenda jeugd levert 1,5 miljoen op. Begroting sluit met 
positief saldo van 1 miljoen. Feitelijk komt men €500.000 tekort. Is 
dat correct?

Algemeen Dat moet de toekomst uitwijzen. De verwachting is dat door maatregelen op rijksniveau de lasten dalen en dan 
is dat voordeel terecht ingeboekt. Mocht dat niet het geval zijn én de Rijk vangt dat niet op, dan komen we 
inderdaad tekort.

124 DUS Weert 6 (Pag. 6) Is er in 2022 een overschot van 10 miljoen of is het 
overschot 6,6 miljoen? Welk cijfer is correct? Of is hier iets anders 
aan de hand?

Algemeen In de jaarrekening 2022 was er een totaal overschot van € 10 miljoen. Het structurele deel van dit overschot 
bedroeg circa € 6 miljoen. Dus beide zijn correct. Het verschil betreft het incidentele voordeel over het jaar. 

125 DUS Weert 6 (Pag. 6) Raad besloot om geen bestemmingsreserve Oekraïne in te 
stellen maar om 2,4 miljoen te storten in algemene reserve. Moet 
dit niet zijn “niet te onttrekken aan de algemene reserve” in plaats 
van “storten in de algemene reserve”? Graag duiding?

Algemeen Het resultaat van het boekjaar is bij het vaststellen van de jaarstukken nog geen onderdeel van de algemene 
reserve. Dit wordt apart gepresenteerd in de balans. Daarom is het bedrag na de vaststelling van de 
jaarstukken gestort in de algemene reserve. 

126 DUS Weert 6 In 2026 wordt de invoering van het Gemeentefonds Nieuwe Stijl 
voorzien. Het principe -samen de trap op en samen de trap af-
verdwijnt. Dit leidt ertoe dat er vanaf 2026, 3 miljard euro per jaar 
minder in het gemeentefonds gaat vloeien. Blijkens een artikel in 
Binnenlands Bestuur (week 39) betekent dit dat veel gemeenten 
een structureel begrotingstekort voorzien vanaf 2026. Kunt u 
aangeven wat de mogelijke gevolgen van deze herverdeling van het 
Gemeentefonds zijn voor Weert? Kunt u aangeven in hoeverre er in 
de meerjarenbegroting 2024-2027 is geanticipeerd op deze 
ontwikkeling?

Algemeen Ja, de gemeente Weert heeft geanticipeerd op de gevolgen van de nieuwe financieringssystematiek, voor 
zover dat is vertaald in de Gemeentefonds circulaires.

127 DUS Weert 12 “Inwoners van wijken en dorpen die zelf het initiatief nemen voor 
een visie, ondersteunen wij actief.” en “Gezamenlijke invulling 
geven aan de rol van wijk- en dorpsraden.” Betekend dit dat men 
een duidelijk beleid mbt. de rol van wijk- en dorpsraden gaat 
uitwerken aan de hand van het onlangs gepresenteerde rapport van 
de Rekenkamer 2023?

1 Of wij een beleid/werkwijze gaan formuleren n.a.v. Rekenkameronderzoek, is afhankelijk van de beslissing die 
de raad gaat nemen op 25 oktober 2023. Voorgesteld zal worden om de aanbevelingen uit het 
rekenkamerrapport over te nemen. Indien de raad hiermee instemt, wordt een procedurevoorstel opgesteld. 

128 DUS Weert 13 “We stellen nieuw erfgoedbeleid vast met veel aandacht voor 
educatie.” Wie stelt dit beleid vast; het college of de gemeenteraad?

1 De gemeenteraad. 

129 DUS Weert 13 “Maximale inzet behoud en restauratie de Lichtenberg.” De 
Lichtenberg is toch particulier eigendom? Hoe wil de gemeente 
deze maximale inzet dan gaan realiseren?

1 De gemeente heeft een faciliterende rol en we kunnen bijvoorbeeld ondersteunen bij de aanvraag van 
subsidies. 

130 DUS Weert 15 Krapte woningmarkt verminderen; 4e locatie grootschalige 
huisvesting internationale werknemers. In nota en vastgesteld 
beleid staat 3 locaties. Gaat het college met nieuw beleid komen op 
basis van deze 4e locatie? Gaat men de raad aan de voorkant van 
dit initiatief betrekken? Op welk moment? En hoe gaat men dit 
doen?

1 Het aanwijzen van een vierde locatie wordt vastgelegd in de aanpassing van het beleid, dus de actualisatie van 
de Beleidsnota huisvesting internationale werknemers gemeente Weert 2021. De raad stelt dit beleid vast. 

131 DUS Weert 15 Realisatie van 2 locaties met 50-100 flexwoningen. Komen er dan in 
totaal 100-200 woningen? Wat is het zoekgebied voor deze 
flexwoningen? Gaat men de raad aan de voorkant van dit initiatief 
betrekken, ook wat betreft de locaties? Op welk moment? Hoe gaat 
men dit doen?

1 We zetten in op grotere aantallen dan 10 woningen per locatie en denken aan twee locaties voor (minimaal) 50 
woningen. De notitie 'Klein wonen in Weert' die in juni 2022 door de raad is vastgesteld heeft geen initiatieven 
opgeleverd. De gemeente dient daarom verantwoordelijkheid te nemen en hier proactief mee aan de slag te 
gaan. We trekken hierin samen op met Wonen Limburg. Bij voorkeur dient aan locaties in het stedelijk gebied 
gedacht te worden. We sluiten niet uit dat er locaties aan de randen onderzocht worden. De raad wordt te zijner 
tijd om advies gevraagd. Uiteraard wordt de omgeving bij de planvorming betrokken. 

132 DUS Weert 15 “Meer diverse en kwalitatievere woningvoorraad” Er komen 100 
levensloopbestendige woningen erbij. Waarom zet men niet in op 
200 betaalbare levensloopbestendige woningen?

1 We hebben ingezet op een realistisch aantal. Dit mogen er uiteraard meer zijn. De betaalbaarheid komt steeds 
verder onder druk te staan, door de stijging van de bouwkosten, krapte in personeel, gestegen grondkosten, 
hogere hypotheekrente, etc. De gemeente heeft daar geen invloed op. 
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133 DUS Weert 15 “Restauratie monumentale kazerne bebouwing Horne Kwartier is 
gestart.” Welke relatie heeft dit met het gemeentelijke doel om de 
krapte op de woningmarkt te verminderen? Horne Kwartier is toch 
particulier eigendom?

1 Er zijn woningen voorzien in de rijksmonumentale legeringsgebouwen. Dit draagt daarom bij aan het 
terugdringen van de krapte op de woningmarkt. 

134 DUS Weert 15 Moeten we op de forse groei van de regio Eindhoven (Brainport) 
blijven anticiperen? Is het realistisch om de economie ongebreideld 
te laten groeien met alle klimaat- en energiemaatregelen die op ons 
afkomen of moeten we inzetten op behoud economie zonder groei?

1 We zetten in op beheerste groei met behoud van eigenheid. Het is een feit dat er sprake is van overloop vanuit 
de regio Eindhoven. Dit kan niet genegeerd worden. Dit biedt ook kansen. Voor Weert is het belangrijk dat het 
voorzieningenniveau op peil gehouden wordt. Hier hebben de eigen inwoners ook baat bij. Er komen meerdere 
(maatschappelijke) opgaven op ons af. Uiteindelijk zullen er keuzes gemaakt moeten worden. 

135 DUS Weert 16 Hoe wil u de wachttijd voor sociale woningen verminderen naar 
maximaal 2 jaar?

1 Door meer sociale huurwoningen te bouwen. En in te zetten op tijdelijke woningen. Uiteraard zal het niet op 
korte termijn lukken om de wachttijd terug te dringen naar 2 jaar. 

136 DUS Weert 16 Gemeente brede jaarlijkse enquête onder inwoners met als doel 
“toegankelijkheid en samenwerking met Weerter samenleving te 
versterken”. Is dit een keuze die het college maakt om de inwoners 
meer te gaan betrekken bij politiek?

1 Als gemeente willen we graag weten waar we staan op het gebied van sociale en fysieke leefbaarheid, 
veiligheid, gezondheid, brede welvaart en hoe onze inwoners zich voelen ten opzichte van deze thema's. Om 
dit te meten willen we een gemeentebrede jaarlijkse enquête onder inwoners houden. We beginnen met een 0-
meting. Op basis daarvan kunnen we sturen op behoeftes/beleid/doelen. Vervolgens kan er jaarlijks gemeten 
worden of dit positieve effecten heeft op de thema's en waar eventueel bijgestuurd moet worden. Dit geeft 
invulling aan Sturen op Effecten. 

137 DUS Weert 17 Voorbereiding NEG. Waarom financiering uit R1000 Algemene 
Reserve en niet vanuit middelen die behoren bij het taakveld 
cultureel erfgoed? Wat bedoelt men precies met “voorbereiding” en 
wat zijn naar verwachting de totale kosten?

1 Er bestaan geen budgetten binnen het taakveld cultureel erfgoed. Met voorbereiding wordt bedoeld het 
aanstellen van een projectleider die het programma voor het NEG-jaar in samenwerking met diverse 
organisaties kan samenstellen. De totale kosten zijn nog niet inzichtelijk en zijn afhankelijk van de te maken 
keuzes in de uitvoering. 

138 DUS Weert 18 De dekking van prioriteit 23 maatschappelijke voorziening Weert 
Zuid (€ 80.500) is al voor de jaren 2026-2027 van deze post 
afgehaald. Mag dat? Wat zijn hiervan de (financiële) consequenties 
voor 2024-2025 en 2026-2027?

1 Ja dat mag. De prioriteit voorzieningenstructuur was een reservering voor investeringen in de 
voorzieningenstructuur. MFA Weert Zuid is de eerste die we daaruit halen.

139 DUS Weert 19 Maatschappelijke accommodatie Weert-Zuid. Door wie is een 
keuze gemaakt t.a.v. de oppervlakte van de MFA?

1 De keuze is nog niet definitief gemaakt. De raad heeft bij het raadsbesluit d.d. 3 februari 2021 kennisgenomen 
van een berekening van een voorlopig PVE met 1000m2 en een bijbehorende investeringskostenraming. N.a.v. 
het collegebesluit d.d. 4 april 2023 en het vastgestelde projectplan vindt nu nader onderzoek plaats het 
programma van eisen waarin ook een maatschappelijke inloopfunctie is meegenomen. Door efficiency in de 
plattegrond kan deze mogelijk nog geoptimaliseerd worden. De raad besluit hier uiteindelijk over, bij het 
beschikbaar stellen van het krediet en vaststelling van een definitief PVE. 

140 DUS Weert 19 … klimaatadaptatie, energietransitie, ondermijning en de transitie … 
brengen nieuwe taken met zich mee op het gebied van toezicht en 
handhaving. Men vraagt 1 FTE voor ontwikkelen 
uitvoeringsinstrumentarium en 2 FTE voor toezicht en 
handhavingstaken. Wat verstaat men concreet onder “ontwikkelen 
uitvoeringsinstrumentarium”? Worden deze 2 FTE Toezicht en 
Handhaving ingezet ‘op straat’ of zijn het zuiver administratieve 
functies? Zijn de taken ten opzichte van het vorige jaar 
toegenomen?

1 de 2 FTE worden ingezet op "straat". ja de taken nemen toe mede door nieuwe wettelijke taken zoals energie 
transitie maar ook door nieuw beleid bijvoorbeeld hemelwaterverordening. De 1 FTE is bedoeld voor taken die 
samenhangen met werkzaamheden voor het RUD,  maken van handhavingsstrategie, jaarplan, 
uitvoeringsprogramma etc.

141 DUS Weert 19 Regie op een gezonde woningmarkt met een divers en kwalitatief 
aanbod. Actieve grondpolitiek kost € 98.000 is daar niemand voor 
aanwezig in de organisatie en welke taken komen er concreet bij?

1 Het gaat om meer dan actieve grondpolitiek. Er komen veel nieuwe taken op de gemeente af door veranderend 
rijksbeleid. Ook de marktomstandigheden vragen om meer regie en sturing. Het voorstel is om de formatie 
Wonen uit te breiden met  0,78 fte. De formatie bestaat nu uit 1 fte. Dit is niet voldoende om alle nieuwe taken 
uit te voeren. 

142 DUS Weert 20 Voorbereiding NEG. 
1) Wat gaat deze projectleider doen? 
2) Vanuit welke afdeling wordt hiervoor capaciteit vrijgemaakt of is 
het inhuur? 
3) Is er binnen cultuur niemand die dit kan doen? 
4) Waarom wordt dit bedrag niet betaald uit de post economisch 
promotie, het cultuurbudget of het evenementen budget? 
5) Welke vervolgkosten komen er nog meer bij? 
6) Gedurende welke periode zal de projectleider worden ingezet?  
7) Wat verstaat men onder overige voorbereidingskosten?

1 Weert is aangewezen als NEG stad 2025. Hieraan zijn vanaf 2024 verplichtingen verbonden.  
1)  De projectleider gaat het NEG schap voorbereiden. 
2/3) Binnen de bestaande capaciteit is er geen ruimte om dit project op te pakken. 
4) De genoemde budgetten zijn niet bestemd voor de inhuur van personele capaciteit.
5) Het is nu nog niet duidelijk welke vervolgkosten er zullen zijn. 
6) De projectleider wordt zo snel als mogelijk aangesteld en zal in ieder geval in de voorbereidingsfase het 
aanspreekpunt zijn.
7) Onder overige voorbereidingskosten wordt onder andere verstaan het ontwerpen van de medaille, het 
organiseren van een congres (beide verplicht vanuit de NEG)  en communicatiekosten.
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143 DUS Weert 26 Uitbreiding IKC Laar. Waarom kiest men hiervoor en niet voor het 
meteen toekomstbestendig maken van het IKC Boshoven?

2 Ikc laar heeft een uitbreiding in leerlingenaantal waarop aanspraak gemaakt kan worden op basis van de 
verordening. Afspraken zijn gemaakt tot een maximum van een 8 klassige-school. Verdere groei wordt 
ingecalculeerd bij IKC Boshoven. 

144 DUS Weert 26 “Het aantal leden van het actienetwerk zelfmoordpreventie neemt 
toe in 2024.” Heeft dit te maken met een (sterke) toename in het 
aantal zelfmoorden in Weert? Wat zijn hiervan de cijfers van de 
afgelopen 5 jaar?

2 antwoord volg.

145 DUS Weert 26 “Afronden onderzoek naar haalbaarheid performance center.” 
Wanneer is men met dit onderzoek gestart?

2 De procesbegeleider die het onderzoek moet gaan uitvoeren wordt momenteel geworven.

146 DUS Weert 26 Hoe moet het aantal actieve zelfregiegroepen stijgen en waarom? 2 antwoord volgt.
147 DUS Weert 26 Inzet valpreventie hoe en waar en door wie? 2 Onderdeel van het Gezond en Actief Leven Akkoord (GALA) en het Integraal Zorg Akkoord (IZA) is dat de 

gemeente een coördinerende rol neemt in het organiseren van valpreventie. Valpreventie is een ketenaanpak, 
die op schaal van Noord- en Midden-Limburg wordt gerealiseerd. Hoe dit precies wordt uitgewerkt in 2024 is nu 
nog niet bekend. 

148 DUS Weert 27 Tabel Doelindicatoren op pag-27. Alle doelindicatoren zijn in 
ontwikkeling; dat is bijzonder. Graag toelichting en/of opheldering?

2 Doelen in het sociaal domein zijn vaak langere termijndoelen, waarbij meerdere factoren en actoren van 
invloed zijn op het bereiken van de resultaten. Het is niet makkelijk om een doelindicator aan te wijzen voor 
bijvoorbeeld 'gezonde leefstijl'. We onderzoeken hoe we de impact van onze inspanningen zichtbaar kunnen 
maken.

149 DUS Weert 28 Hoe kan het dat het budget voor beschermd wonen met ruim 1 
miljoen euro afneemt?

2 Zie antwoord vraag 19.

150 DUS Weert 29 Nr.4: € 85.000 uitvoering kunnen geven aan wettelijke termijnen 
WMO wat is dit?

2 Binnen de Wmo kennen we een wettelijke termijn van 6 weken vanaf melding t/m aanvraag. Daarna 2 weken 
tot besluit.

151 DUS Weert 29 Nr.5: € 45.000 handhaving dienstverleningsniveau toegang sociaal 
domein wat is dit precies?

2 De dienstverlening vanuit de Vraagwijzer richting de burger op deze manier blijven vormgeven. Dienstverlenend 
naar de burger en meedenken tot de burger op de juiste plek terecht is gekomen willen we graag voortzetten 
om zo burgers in Weert tevreden te houden en goed wegwijs te maken in het sociaal domein.

152 DUS Weert 29 Sportpark Boshoven gaat 24,45 miljoen kosten (PRIO-tabel 
Programma-2). Is dit niet wat te voorbarig want de gemeenteraad 
moet nog keuzes maken en hierover een beslissing nemen?

2 De middelen moeten tijdig gereserveerd worden. De prioriteit staat dik gedrukt, wat betekent dat er nog een 
voorstel naar de raad moet voordat het budget daadwerkelijk beschikbaar wordt gesteld. Dan wordt ook het 
definitieve bedrag bepaald.

153 DUS Weert 30 “Aanvullend wordt een prioriteit gevraagd van €23.700.000. Dit is 
als volgt …”. Dit bedrag met daaronder gespecificeerde bedragen 
kloppen niet. Het verschil is €750.000. Hoe verklaart men dit?

2 Hier is een foutieve optelling gemaakt. Totaaltelling moet 24.450.000 zijn.

154 DUS Weert 31 “We gaan de wachtlijsten WMO terugdringen en zorgen dat de 
servicetermijnen én wettelijke termijnen gehaald worden.” Worden 
deze termijnen momenteel dan niet gehaald? Hoe lang bestaat 
deze achterstandssituatie dan al en wat is hiervan de 
reden/oorzaak?

2 Deze termijnen worden nu niet gehaald. Door langdurig ziekteverzuim, een nieuwe systeem en een betere 
sturing op werkafspraken zodat we gezonde werknemers gezond aan het werk kunnen houden is er een 
wachtbak ontstaan. Burgers die een melding voor de Wmo indienen wachten gemiddeld 6 tot 8 weken voordat 
er een keukentafelgesprek wordt ingepland. Deze achterstandssituatie bestaat nu +- 5 maanden.

155 DUS Weert 31 Waarom worden al 3 formaties (2,34 FTE) toegevoegd als er in 
2024 een uitgebreid formatieonderzoek plaats zal vinden om de 
structurele capaciteit vast te stellen?

2 Wij willen 1,67 FTE toevoegen (1 FTE Wmo en 0,67 FTE Vraagwijzer). De overige 0,67 FTE  is een 
beleidsmatige formatie-uitbreiding voor OCSW m.b.t. complexe casuïstiek. We hebben dit nu aangevraagd als 
incidentele prioriteit voor 2024 en intussen zijn we gestart met het formatieonderzoek door Berenschot. 
Wanneer hieruit blijkt dat structurele uitbereiding noodzakelijk is zullen we hier op een later moment op terug 
komen.  Middels het formatieonderzoek wordt in kaart gebracht welke scenario’s we met welke FTE aantallen 
kunnen uitvoeren. Deze adviezen zullen wij meenemen om te bepalen op welke manier we onze 
dienstverlening verder kunnen inrichten/vormgeven/aanpassen.

156 DUS Weert 36 “Groenvoorzieningen voldoen aan kwaliteitsniveaus … met resultaat 
5% van de achterstand weggewerkt.” Welke specifieke achterstand 
is er momenteel? Wat is de reden van de huidige achterstand?

3 De huidige achterstand heeft vooral te maken met functie en de ouderdom van de beplanting. De achterstand 
is ontstaan door het gebrek aan middelen voor de uitvoering. Er is niet afgeschreven.

157 DUS Weert 36 Wat bedoelt u met in 2026 is 10 % van de technische achterstand 
van de groenvoorzieningen ingelopen?

3 Dit is een optelling van de jaren ervoor.

158 DUS Weert 36 Waar in de stadsrandzone omgeving Moeselpeel heeft men 
plannen voor voedselbos, feestbos of gedenkbos? Wanneer start 
men met de aanleg of is men hier inmiddels al mee gestart?

3 Het betreft hier percelen in eigendom van de gemeente gelegen aan de Ringbaan Zuid en rond de Moeselpeel. 
De aanleg hiervan is voorzien in het plantseizoen 2023-2024
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159 DUS Weert 37 Uitbreiding 5 Ha kwaliteit en connectiviteit van natuurgebieden in 
stad en buitengebied? Verklaar u nader? Wat betekent dit voor de 
post onderhoud?

3 In het plantseizoen 2023-2024 worden in de stadsrandzone een voedselbos, feest- en gedenkbos en een groen 
uitloopgebied gerealiseerd. Op dit moment is de invloed op de post onderhoud nog niet bekend omdat dit 
afhankelijk is van het nog te doorlopen participatietraject.

160 DUS Weert 38 Bestemmingsreserve groen. Waarom doet men een storting in de 
reserve groen?

3 Een juiste toeschrijving van kosten bij integrale projecten is dat circa 60% toe kan
worden geschreven aan riolering (blauw), circa 30% aan weginfra (grijs) en circa
10% aan groen. 
Voor de discipline groen is het conform de BBV niet toegestaan om die kosten te activeren, daarom wordt voor 
deze projecten (10% groen) gestort in de bestemmingsreserve Groen. Deze storting wordt opgenomen in de 
begroting voor de bekostiging van uitgaven aan groen.

161 DUS Weert 38 “Omheind hondenspeelveld ideeënmarkt.” Het betreft een 
incidentele last van €25.000. Waarom staat dit bedrag dan als 
structureel in de tabel prioriteiten en vervangingsinvesteringen?

3 Incidenteel is € 25.000 nodig en vervolgens € 1.800 jaarlijks voor onderhoud. Alleen dat laatste is structureel.

162 DUS Weert 38 Kloppen de bedragen in de tabel wel bij nr.11, 36 en 38? De 
incidentele lasten zijn hoger dan lasten voor 2024? Is het dan 
incidenteel of toch structureel?

3 Dat komt omdat het meerjarig incidenteel is. In de eerste kolom staan de uitgaven van alle jaren opgeteld en in 
de 2e kolom alleen het deel dat op 2024 betrekking heeft.

163 DUS Weert 38&40 “Aanpak schade overlastgevende soorten (300.000, 75.000, I).” 
Openbare ruimte die niet gedomineerd wordt door invasieve en niet-
invasieve soorten, voorkomen van dominantie door invasieve en 
niet-invasieve soorten en schade herstellen. Bij de 
Begrotingbehandeling 2023 gaf het college aan dat het weinig zin 
heeft om lokaal met een plan van aanpak te komen omdat een 
efficiëntere aanpak voor invasieve soorten beter regionaal of zelfs 
landelijk opgepakt kan worden. Waarom is men van inzicht 
veranderd en gaat men nu zelf actie ondernemen?

3 Het inzicht is niet verandert. Het betreft hier de feitelijke kosten voor onder andere monitoring, 
bestrijdingskosten, herstelwerk van gevolgschade en schoonmaak openbare ruimte als gevolg van 
overlastgevende soorten als bijvoorbeeld de bever, roeken en kauwen, grote bereklauw, duizendknoop, etc.. 
Soorten waarvan wij op dit moment verhoogde beheerkosten ondervinden. We sluiten niet uit dat er aan deze 
lijst naar de toekomst toe nog soorten toegevoegd gaan worden. 

164 DUS Weert 39 “… biodiversiteit in de stad bevorderen, natuurinclusief bouwen …”. 
Waarom is daar een soortenmanagementplan voor nodig? Is dit 
niet buitenproportionele en kan het niet op een 
eenvoudigere/doeltreffendere manier? Wil men alleen de 
biodiversiteit in de stad bevorderen of binnen de bebouwde kom of 
zelfs ook in het buitengebied van Weert?

3 Het soortenmanagementplan (SMP) wordt opgesteld specifiek voor gebouw bewonende soorten in bebouwde 
gebieden van Weert om inbreuken op de wet Natuurbescherming als gevolg van na-isolatie te voorkomen. Dit 
levert een kostenbesparing voor onze inwoners op en is doeltreffender dan dat elke inwoner zelf een ecologisch 
onderzoek moet laten doen. Een SMP dient als basis voor een gebiedsgerichte ontheffing bij de provincie 
Limburg. Er is een landelijke subsidieregeling in voorbereiding waarvoor cofinanciering van gemeenten nodig 
is. Een SMP heeft geen relatie met het herstel en bevorderen van biodiversiteit. Dit is ter voorkoming van 
overtredingen op de wet Natuurbescherming. Met de informatie uit dit SMP kunnen onnodige vertragingen bij 
bouwontwikkelingen voorkomen worden omdat de informatie dan al beschikbaar is.

165 DUS Weert 39 Eenmalig is er € 20.000 nodig om de achterstand in het 
bodeminformatiesysteem weg te werken. Heeft men dit de 
afgelopen jaren verwaarloosd?

3 Het bodeminformatiesysteem is niet verwaarloosd. Vele bodemrapporten zijn tot op heden in een eigen archief 
bewaard en maar gedeeltelijk in het bodeminformatiesysteem ingevoerd. Hierdoor is een grote achterstand in 
het verwerken en ontsluiten van de informatie. Deze rapporten staan klaar om ingevoerd te worden in het 
bodeminformatiesysteem. Deze informatie is dan ook beschikbaar voor externen, inwoners en bedrijven. 

166 DUS Weert 39 Het bodeminformatiesysteem hoort bij “de basis op orde” te zijn. 
Had dit in het verleden dan geen prioriteit en wat was hiervan de 
reden?

3 Als gevolg van een gebrek aan capaciteit, door het verloop van medewerkers, is hier een grote achterstand 
opgebouwd.  

167 DUS Weert 40 Gaan de ambities uit het coalitieprogramma (veel) verder dan de 
plannen om te voldoen aan de Rijksopgaven in het kader van water 
en klimaat? Zo ja, waarom stelt men dan de ambities niet naar 
beneden bij en brengt men ze in overeenstemming met de 
Rijksopgaven?

3 De ambities uit het coalitieprogramma gaan niet verder dan de opgave vanuit het Rijk.

168 DUS Weert 47 “Bedrijven die passen in het DNA van Weert …”. Kan men een 
duidelijke omschrijving/definiëring geven van wat men bedoelt met 
het DNA van Weert?

4 Hiervoor verwijzen wij naar de Strategische visie, bijlage I, deel a: Weert anno 2020: analyse 'DNA' en 
ontwikkelingspotentie Weert (voor de omschrijving zie pag. 19 e.v.), en de concept ontwerp-Omgevingsvisie 
(pag. 10).

169 DUS Weert 47 “Verminderen van het huishoudelijk restafval per inwoner per jaar.” 
Gaat het om opgehaald restafval (van Kaathoven) of ook om kilo’s 
gestort afval (Milieustraat)?

4 Het gaat om het fijn huishoudelijk restafval dat bij de inwoners ingezameld wordt door middel van duobakken 
en ondergrondse containers.
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170 DUS Weert 47 Is het nog steeds mogelijk om op de milieustraat bedrijfsafval af te 
leveren door gebruik te maken van particuliere Weerterlandpassen?

4 De milieustraat is uitsluitend voor het afval van particulieren uit Weert en Nederweert. De controle vindt plaats 
op basis van de Weerterlandpas. 

171 DUS Weert 47 Hoe realistisch zijn de doelen van programma 4 en hoe realistisch 
en uitvoerbaar de acties en welke om het resultaat te behalen?

4 Doelen, resultaten en activiteiten zijn geformuleerd volgens de systematiek van sturen op effecten.

172 DUS Weert 48&49 Wat is de verklaring voor het grote verschil voor de bedragen van 
de Fysieke bedrijfsinfrastructuur tussen begroting 2023 en 2024 
(resp. €4.720 en €8.631)?

4 Bij het onderdeel Fysieke bedrijfsinfrastructuur worden de lasten en baten vanuit de grondexploitaties 
bedrijventerreinen (Meerjaren Perspectief Grondexploitaties) begrotingstechnisch verwerkt. 

173 DUS Weert 49 Wat voegt stichting Streetwise nog toe, nu die in meerdere 
gemeenten aan het werk zijn en de leegstand in Weert niet 
significant is afgenomen? Wat is de dubbeling met PRIO38, regie 
versterking binnenstad (in tabel pag.168 is dit een andere PRIO!) 
en PRIO13 stimuleringsfonds binnenstad?

4 Om meerdere gemeenten te kunnen bedienen heeft Streetwise meer personeel aangenomen. Afname van de 
leegstand is van meerder factoren afhankelijk (zoals transformatie, verplaatsingen, (macro) economische 
ontwikkeling, consumentengedrag, aantrekkelijkheid van de binnenstad), Streetwise draagt daar aan bij. De 
doelstellingen voor 2023 (zie RIB september 2023) worden gehaald. Er is geen dubbeling met andere 
prioriteiten. Prio 38 (deze verwijst naar de prio uit 2023) heeft betrekking op de aanjaagfunctie voor de 
organisatie in de binnenstad, zoals verbindingen tussen partijen leggen, signalen en wensen ophalen, 
ondersteunen BIZ, meedenken over en sturen op uitvoeringsagenda. Een regisseur binnenstad is daartoe 
aangesteld. Het stimuleringsfonds binnenstad is een nader uit te werken financiële prikkel om de leegstand in 
de binnenstad te verminderen. Streetwise richt zich met name op het aantrekken en begeleiden van nieuwe 
vestigers. Een stimuleringsfonds draagt bij aan het succes hiervan.

174 DUS Weert 51 Op 3 locaties donneerringen aanbrengen. Hoeveel doneerringen 
zijn dat in totaal? Wat zijn de materiaalkosten van alle ringen? Wat 
zijn de arbeidskosten voor fabricage en plaatsing? Wat zijn de 
kosten voor de nulmeting vooraf? Wat zijn de kosten van de 
sorteeranalyse? Wat zijn de totale kosten voor de 120 uren 
ambtelijke inzet? Graag een specificatie van posten?

4 Het gaat in totaal om 10 doneerringen van € 180,- per stuk, exclusief bevestiging. De bevestiging is geraamd 
op € 250,-. De kosten voor fabricage zijn opgenomen in de aanschafkosten. De kosten voor de nul-meeting en 
sorteeranalyses zijn ingeschat op € 2.000,- per analyse. De kosten voor de ambtelijke uren bedragen € 60,27 
per uur.

175 DUS Weert 56 Het aandeel energiebehoefte is significant gereduceerd, hoe 
verhoudt zich dat tot een groeiende stad met goede ontsluitingen en 
bijvoorbeeld het inzetten op verbreding A2? Hoeveel behoefte 
bestaat er aan deelauto’s?

5 We blijven inzetten op reductie van het aandeel energiebehoefte. Dit staat los van eventuele toename van 
verkeer of de mogelijke toekomstige verbreding van de A2. Op het gebied van deelauto's hanteren we de 
landelijke trend en hebben we als gemeente een eigen ambitie in het mobiliteitsplan opgenomen. 

176 DUS Weert 56 Het toekennen van de Regio Deal. Is de toekenning van de 
Regiodeal al zeker? Wanneer is dit besloten of wordt hierover in de 
toekomst besloten?

5 Toekenning is nog niet zeker. Naar verwachting wordt dit begin 2024 bekend gemaakt. Het netwerkberaad SML 
heeft begin 2023 besloten om een aanvraag voor de 5e tranche in te dienen. 

177 DUS Weert 58 PRIO20 Public affairs bestaat alleen uit lobbyen. Voor welke 
specifieke projecten/zaken en op welke momenten gaat men een 
lobby inzetten? Kan men uitleggen waarom de post public affairs 
niet onder economische structuurversterking of promotie valt?

5 Public Affairs wordt gedefinieerd als het strategisch proces van inspelen op politieke besluitvorming, op 
veranderingen in de maatschappij en in de publieke opinie. Lobbyen is het sluitstuk van Public Affairs en zien 
wij als het geheel van acties dat wordt ondernomen om de (politieke en ambtelijke) besluitvorming bij anderen 
te beïnvloeden. Het is daarom iets anders dan de promotie van Weert en wordt breder bekeken dan enkel 
economische structuurversterking. Onze lobby kan gericht zijn op alle thema's die wij belangrijk vinden en 
waarop besluitvorming door anderen (overheden) van invloed is. Bij het maken van de lobby-aanpak geven we 
antwoord op de vraag waarvoor en wanneer we de lobby in gaan zetten.

178 DUS Weert 58 Tabel vervangingen programma-5 bij nr.7 vervanging armaturen. Er 
staat €58.000 als structureel negatieve investering. Is dit dan een 
opbrengst?

5 Dat komt omdat het onderhoud door deze investering lager wordt. Zie toelichting p. 174

179 DUS Weert 59 “Gerichte lobby-aanpak die resultaat oplevert …”. Staat beschreven 
als een vanzelfsprekendheid, maar is dat wel zo? “De benodigde 
lobby-aanpak wordt in 2023 en 2024 uitgewerkt en 
geconcretiseerd.” Het jaar 2023 loopt al bijna te einde; hoe ziet de 
uitwerking van 2023 eruit? Is deze uitwerking al gedeeld met de 
raad of wanneer gaat men die delen met de raad?

5 We zijn momenteel een plan van aanpak aan het uitwerken. Pas in 2024 zal een eerste uitwerking van de 
lobby- aanpak gereed zijn. Naar verwachting kan de lobby-aanpak in het voorjaar met de gemeenteraad 
worden gedeeld.
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180 DUS Weert 65 Beter aansluiten op de ideeën en initiatieven vanuit inwoners en 
ondernemers. Komen er dan nieuwe/andere participatieprojecten 
om dit te kunnen realiseren? Wat gaat met name voor de inwoners 
de rol van de wijk- en dorpsraden hierbij dan zijn?

6 In het beleidskader Participatie 2023-2026 is beschreven dat we o.a. als gemeente beter willen "aansluiten op 
het netwerk van inwoners, ondernemers en verenigingen die samen de samenleving maken. Het vraagt van de 
gemeente een faciliterende rol en open houding om - binnen de kaders die we als gemeente scheppen - 
eigenaarschap te stimuleren. Zodat inwoners en ondernemers de regie in eigen hand houden en hun 
initiatieven verder kunnen worden gebracht". Op pagina 12 van het beleidskader wordt hier uitgebreider bij 
stilgestaan. In het beleidskader staat verder: “gemeente en wijk- en dorpsraden zijn zich bewust van hun 
onderlinge rol. Samen stellen we de behoeften, taken, rollen en verantwoordelijkheden vast”.  In het 
uitvoeringsprogramma, dat door het college zal worden vastgesteld, wordt nader ingegaan op de concrete 
activiteiten die hier aan bijdragen. Uw raad wordt over het uitvoeringsprogramma per raadsinformatiebrief 
geïnformeerd.  

181 DUS Weert 65 Het beeldmerk en de huisstijl van de gemeente Weert vernieuwen. 
Wanneer is het huidige beeldmerk gemaakt? Waarom dient het 
huidige beeldmerk te worden aangepast/vervangen?

6 1.Wanneer is het huidige beeldmerk gemaakt? 
Antwoord: In 1977 kreeg de gemeente Weert haar huidige wapen, bij Koninklijk Besluit. Het huidige logo (het 
beeldmerk met het wapen én de letters) is ontwikkeld in 1997. 

2.Waarom dient het huidige beeldmerk te worden aangepast/vervangen?
Antwoord: Het wapen en het logo (het beeldmerk met het wapen en de letters ‘gemeente Weert’) zijn 
exclusieve onderscheidingstekens van de gemeente. Naast het wapen en het logo liggen er afspraken vast 
rondom het kleurgebruik en de uitstraling van de gemeentelijke communicatie (huisstijl). Deze afspraken zijn in 
2023 aangescherpt, om de huidige huisstijl krachtiger, gerichter en eenduidiger in te zetten.

We denken dat modernisering van het beeldmerk en de huisstijl ons kan helpen in het versterken van de 
identiteit en het imago van Weert én de gemeentelijke organisatie.

In 2024 willen we een bestuurlijke opdracht ophalen, waarbij dit toegelicht wordt en ook de financiële middelen 
die hiervoor nodig zijn in beeld worden gebracht. Uitvoering wordt dan in 2025 verwacht.

182 DUS Weert 66 Verminderen percentage klachten; over dienstverlening en 
ambtelijke gedragingen. Is inzichtelijk hoeveel klachten er nu zijn? 
Zo ja, dan graag hiervan een overzicht. Waarom is de raad hierover 
niet geïnformeerd? Wat is de oorzaak van beide?

6 De raad wordt via de jaarlijkse interne controle rapportage geïnformeerd over de geregistreerde klachten. 

183 DUS Weert 68 “Weert als aantrekkelijke en vitale werkgever voor huidige en 
toekomstige medewerkers.” en “€ 500.000 per jaar beschikbaar te 
stellen om de arbeidsvoorwaarden op dit onderdeel te versterken.” 
Betekent het aanbieden van concurrerende arbeidsvoorwaarden 
ook het verhogen van salarissen voor specifieke functies? Gaat 
men deze middelen inzetten om het grote verloop bij de BOA’s 
tegen te gaan?

6 Nee, deze prioriteit is bedoeld voor het regelen van aanvullende (secundaire) arbeidsvoorwaarden. Primaire 
arbeidsvoorwaarden (waar onder salaris) vallen niet hier onder. Wel is er een bestaand proces voor functie-
indelingen waar deze vraagt reeds wordt opgepakt. 

184 DUS Weert 68 “Verbeteren arbeidsvoorwaarden” en “… gemeente Weert zich als 
werkgever sterker kan profileren op het gebied van woon-
werkverkeer.” Kan men aangeven aan welke maatregelen/acties we 
hierbij moeten denken?

6 Zie vraag 117

185 DUS Weert 88 De OZB met 3% laten stijgen i.p.v. 3,6%, kost 44.000 maar dit is 
niet verwerkt in deze begroting. Valt deze begroting dan eigenlijk 
iets negatiever uit dan nu is voorgesteld?

Alg. Dekk. Ja, als het tarief OZB wordt aangepast bij vaststelling van de belastingverordeningen in december. 

186 DUS Weert 95 Wat kan het college doen om de kans van het optreden van risico’s 
met een grote financiële impact te verkleinen? Graag ook een 
overzicht van alle 10 de gedefinieerde risico’s.

Alg. Dekk. De 10 risico's waarnaar verwezen wordt staan op pagina 93 en 94 met toelichting wat er gedaan wordt om de 
impact te verkleinen.

187 DUS Weert 121 Verreweg de meeste kosten gaan naar De Risse. Welke risico’s zijn 
er voor de gemeente Weert op het moment dat Cranendonck en/of 
Nederweert uitstapt?

Alg. Dekk. Op het moment dat één van de deelnemers uit de GR treedt, zijn de uittredingsbepalingen van toepassing van 
de Gemeenschappelijke regeling Werkvoorzieningsschap Risse Groep Risse, die op 2 november 2021 door de 
raad zijn vastgesteld. Het betreft de artikelen 21 tot en met 24. Conform artikel 22 start dan de procedure voor 
een uittredingsplan waarbij de financiële gevolgen van uittreding worden bepaald. Er zijn geen signalen bekend 
dat de gemeente Cranendonck en/of de gemeente Nederweert uit zal treden.   
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188 DUS Weert 129 Inkoopcentrum Zuid. Kan men uitleggen welke meerwaarde het 
Inkoopcentrum Zuid heeft voor Weert?

Alg. Dekk. Het verkrijgen van gunstige prijzen en het verlenen van diensten die hiermee verband houden in de breedste 
zin van het woord. 
 -Het bedingen van gunstige leveringsvoorwaarden en afsluiten van leverancierscontracten 
 -Het leveren van adviesdiensten 
 -Het bevorderen van contacten tussen de leden onderling 
 -Meldpunt voor klachten bij aanbestedingen 

We gebruiken bijvoorbeeld door ICZ afgesloten raamovereenkomsten voor gas, kantoorartikelen, 
speeltoestellen, multifunctionele printers, BHV 

189 DUS Weert 192 Eerste 5 indicatoren. Er zijn geen referentie t.o.v. Limburg of 
vergelijkbare gemeentegroottes vermeld. Zijn deze niet aanwezig of 
niet opgenomen?

Bijlagen Referentie gegevens voor deze BBV indicatoren zijn niet beschikbaar.

190 DUS Weert 194 Stichting Limburg Marketing (€98.107) en (Pag. 95) Stichting Weert 
Marketing (305.000). Welke overlap zit er in de activiteiten die beide 
stichtingen uitvoeren?

Bijlagen De activiteiten van Weert Marketing zijn complementair aan de activiteiten van Limburg Markting. Waar Weert 
Marketing zich vooral richt op de promotie en marketing van Weert als aantrekkelijke stad om te wonen, te 
werken en te recreëren. Verzorgt Limburg Marketing in opdracht van de zeven Midden-Limburgse gemeenten 
en hun ondernemers de toeristische promotie en marketing van de gehele regio Midden-Limburg in zowel 
binnen als buitenland. Limburg Marketing doet dit door crossmediale marketingcampagnes op te zetten en uit 
te voeren met als doel bezoekers naar de regio te krijgen, te verleiden er langer te verblijven, meer te besteden 
en tot herhalingsbezoek over te gaan. Het succes van de regiopromotie is echter sterk afhankelijk van de 
kwaliteit en beschikbaarheid van lokale activiteiten en initiatieven en het vermarkten ervan. De deelnemende 
gemeenten en hun ondernemers maken samen het toeristisch merk Midden-Limburg. Het is aan Weert 
Marketing onder meer de taak om in nauwe samenwerking met ondernemers en andere stakeholders nieuwe 
product-marktcombinaties te initiëren, uit te voeren en te promoten die aansluiten bij de vastgestelde product-
verhaallijnen van de regio Midden-Limburg (DJ-805398). Hierdoor ontstaat er meer eenheid in de nationale en 
internationale promotiecampagnes van Limburg Marketing, wat bijdraagt aan een toeristisch aantrekkelijke 
regio.

191 D66 20 Voorbereiding Närrische Kulturstadt (NEG)
 •Welke zijn de verplichte onderdelen uit NEG reglement?
 •Welke structurele kosten zijn te verwachten na het 

voorbereidingsjaar 2024?

1 De NEG stelt dat de gemeente die tijdelijk de titel 'Kulturstadt' draagt minimaal een congres organiseert en een 
medaille ontwerpt en uitreikt. Er zijn geen structurele kosten aangezien Weert alleen in de periode november 
2024 - november 2025 de titeldrager is. 

192 D66 30 Buitensportaccomodatie Open park Weert
 •Kosten van de HangOut zijn nog niet in deze prioriteit 

meegenomen. Heeft het college wel zicht op of dit nog extra kosten 
met zich mee gaat brengen?

2 Nee daar is nog geen zicht op. De HangOut kan in de binnen- of buitensportaccommodatie een plek krijgen. Bij 
de uitwerking van het plan wordt duidelijk of dit tot extra kosten leidt. 

193 D66 34  Buitengebied in verbinding.
 •Wat wordt bedoeld met stadsrandzone Weert-Zuid?

3 Hiermee wordt bedoeld de realisatie van een groen uitloopgebied voor de wijken Keent, Moesel en Graswinkel 
aan de buitenzijde van de ringbaan. Het betreft gemeentelijke eigendommen nabij de Moeselpeel en tussen 
Maaseikerweg en Bocholterweg.

194 D66 36 Blz. 36: Aanpak overlast gevende soorten. 
 •Op welke andere overlast gevende soorten dan de bever en 

duizendknoop is deze aanpak gericht?
 •Hoe ziet deze aanpak eruit?

3 Naast de bever en duizendknoop, betreft hier onder andere nog de springbalsemien, grote bereklauw, 
vervuiling door roeken en kauwen. Soorten waarvan wij op dit moment verhoogde beheerkosten ondervinden. 
We sluiten niet uit dat er aan deze lijst naar de toekomst toe nog soorten toegevoegd gaan worden. De kosten 
zijn vooral monitoring, bestrijdingskosten, herstelwerk van gevolgschade en schoonmaak openbare ruimte.

195 D66 41 Bedrijventerreinen
 •Het beter benutten van het huidige areaal kan conflicteren met het 

creëren van meer ruimte voor klimaatadaptatie. Welke gevolgen 
heeft dit concreet?

4 Dit gaan we nader onderzoeken in de uitwerking van de Omgevingsvisie. Verdichting hoeft overigens niet per 
definitie ten koste te gaan van klimaatadaptatie.

196 D66 50 Onderzoek herinrichting Weerter Boulevard
 •Kosten 50.000, betreft dit alleen het onderzoek?

4 Ja.

197 D66 52 Programma 5
Blz. 52: Mobiliteit en bereikbaarheid
 •Waaruit blijkt dat de Weertenaar de fiets te weinig gebruikt voor 

korte afstanden?

5 Bij de totstandkoming van het Mobiliteitsplan heeft een enquête uitgewezen dat merendeel van de korte ritten 
niet met de fiets worden afgelegd. 

198 D66 54 eerste Bullet.
 •Wat is de status van de regio deal? 

5 De aanvraag voor de 5e tranche is afgerond. begin 2024 wordt een reactie van het Rijk verwacht. Dan is 
bekend of de regiodeal toegekend wordt of niet. 
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199 D66 56 Doelindicator Optimale verbinding met steden en campussen in de 
regio en Weert Zelf
 •Hoe zijn deze percentages tot stand gekomen?

5 Deze percentages komen uit het vastgestelde Mobiliteitsplan Weert 2030. het betreft hier de ambitie die we ons 
als gemeente hebben opgelegd. 

200 D66 59 Uitvoering op orde van transitieprojecten mobiliteit en 
dienstverlening
 •Vanwaar de keuze voor dekking 40% uit klimaatmiddelen?

5 Een deel vanuit het vakgebied mobiliteit heeft een relatie met duurzaamheid en de energietransitie. Een 
voorbeeld daarvan zijn projecten zoals de uitrol van laadpalen, laadpleinen, hubs en fietsstimulering. Kijkend 
naar de te verwachten urenbesteding is 40% hier aan toe te wijzen. 

201 D66 68 Verbeteren arbeidsvoorwaarden
 •Wat houdt dit concreet in?

6 Zie vraag 117

202 D66 86 Afvalstoffen heffing.
 •Waarop is de genoemd verhoging van 5% gebaseerd?

6 Het tarief volgt de kostenstijging. Door prijsontwikkelingen komt dit op 5%.

203 D66 88 Verlenging GRP:
Wat is de financiële consequentie als het bedrag van rioolheffing 
niet op 220,00 euro wordt gesteld?

Woonlasten De voorziening vervangingsinvesteringen rioleringen wordt dan minder gevuld vanuit de rioolheffing en zou dan 
zelfs negatief worden in 2034. Dit is niet toegestaan volgens de wet- en regeling (BBV). Deze optie is daarom 
niet mogelijk. De stijging van 5 euro is nog niet verwerkt in de begroting 2024. Dit gebeurt pas na het 
vaststellen van het betreffende raadsvoorstel in november. 

204 Groen Links 56 Per 40 huishoudens wordt één (emissie loze) deelauto geplaatst bij 
grootschalige (her-) ontwikkeling van woningbouwlocaties"
Komen er ook particuliere aanbieders van elektrische fietsen / 
scooters net als in andere gemeenten?

5 We sluiten particuliere aanbieders niet uit. 

205 Groen Links 53 Programma MIRT, waarbij we werken aan een betere doorstroming 
op de A2. Wat houdt dit in? Meer asfalt, of maken we spitsstroken 
met alleen maar wat extra asfalt om extra pechstroken op het 
traject te maken?

5 Samen met het Rijk, de Provincie Limburg , Provincie Noord-Brabant en de gemeenten Zuidoost van 
Eindhoven werken samen binnen Platform A2 aan het MIRT programma. Dit programma is er op gestoeld dat 
eerst ingezet wordt op alternatieven zoals: OV, fiets en beter benutten om de filedruk op de A2 te verminderen. 
Als de voorgaande aspecten zijn uitgevoerd en de filedruk blijft alsnog bestaan, dan is een eventuele 
verbreding van de A2 met het Rijk bespreekbaar. Het fysiek aanpassen van de A2 is een aangelegenheid van 
Rijkswaterstaat. 

206 Groen Links 15 Waar worden de 250 woningen in 2024 en voor welke doelgroep 
zijn deze woningen bedoeld.

1 De woningen worden op verschillende locaties in Weert gebouwd. De woningbouwprojecten zijn opgenomen in 
de in juni 2023 door de raad vastgestelde Structuurvisie Wonen Midden-Limburg 2022 tot en met 2025. 
Woningen worden toegevoegd als gevolg van transformaties in de binnenstad en in de woonwijken, verder 
worden woningen opgeleverd in de projecten Doolhofstraat, Boswaard, Beemdenstraat 36, Tromplaan hoek 
Sportstraat, Laarveld fase 3, Lewieze, Bergsheisteeg en verder incidentele woningen verspreid over de wijken 
en dorpen. 

207 Groen Links 15  Welke casco restauratie is er gestart m.b.t. de Lichtenberg. Wat is 
de status? Tijdframe?

1 Er is sprake één casco restauratie. Hiervoor is de vergunning onherroepelijk. Het startmoment hangt samen 
met het verkrijgen van subsidie bij de provincie. In de raamovereenkomst wordt hiervoor een termijn 
afgesproken. 

208 Groen Links 16 Wachttijd verminderen naar 2 jaar. Hoe wil dat bereikt worden?
Nu is het voor een woning 7 jaar

1 Het bouwen van meer sociale huurwoningen helpt om de wachttijd naar beneden te krijgen. De bouw van 
tijdelijke woningen helpt ook. 

209 Groen Links 16 Aantal nieuw woonvormen zijn beperkt en verdienen uitbreiding 
i.p.v. dat het niet afgenomen is geworden. Graag verduidelijking.

1 Het valt niet mee om nieuwe woonvormen van de grond te krijgen. In geval van Waagmeesterhof heeft Wonen 
Limburg geïnvesteerd. Dit zijn zelfstandige woningen. Maar Wonen Limburg kan geen nieuwe woonvormen 
bouwen waarbij sprake is van gedeelde functies. Bijvoorbeeld een gemeenschappelijke huiskamer en een 
eigen zit/slaapkamer/sanitair. Het systeem van wetgeving, verhuur, toewijzing, toeslagen, uitkeringen, etc. 
voorziet hier niet in. Dit zou natuurlijk wel door particuliere initiatiefnemers gerealiseerd kunnen worden. Bij 
nieuwe woonvormen gaat het om naar elkaar omzien. Dit kan ook gerealiseerd worden bij bijvoorbeeld 
appartementen met een corridor ontsluiting, waarbij de corridor tevens als gemeenschappelijke ruimte dient 
kan doen. Het gaat er om dat mensen elkaar ontmoeten, op straat en in een woongebouw. En dat er meer 
gespikkeld gewoond wordt, in het belang van de leefbaarheid in een complex. Dit betekent dat mensen met 
een hulpvraag en mensen zonder een hulpvraag meer gemengd worden. Verder is het initiatief voor het 
ecodorp ook een voorbeeld van een nieuwe woonvorm, alsmede het initiatief voor de bouw van een nieuw 
Zonnehuis met appartementen voor een mix aan bewoners.

210 Groen Links 36 Stadsrandzone voedsel bos hoe wordt dat bereikt en uitgewerkt 3 Op gemeentelijke perceeltjes in de omgeving van de Moeselpeel worden een voedselbosje aangelegd in het 
plantseizoen 2023-2024. 

211 Groen Links 36 Toelichting op de groen blauwe agenda
Voorbeelden, kunnen deze aangeven worden?

3 De Groen-Blauwe Agenda is in voorbereiding, daarbij kijken we ook naar voorbeelden van andere gemeenten 
en u wordt daarover geinformeerd. 
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212 Groen Links Net als eigenlijk alle programma’s staat ook programma 2 ‘Iedereen 
doet mee’ vol met ambitieuze doelen. Visie en beeld nu zijn al vaker 
gedeeld en bevatten weinig nieuws. In veelal algemene termen 
worden de ambities neergezet. Maar ook die ambities blinken uit in 
algemene vaagheden. Hierover onderstaande 3 vragen

2 Dit is geen vraag, de vragen staan hieronder.

213 Groen Links 23  1.Wat betekent het centraal stellen van positieve gezondheid 
concreet?

2 Concreet betekent dit dat we bij het maken en uitvoeren van beleid altijd kijken hoe we de gezondheid van 
mensen kunnen bevorderen, waarbij we uitgaan van wat wel kan in plaats van wat niet meer kan. Het gaat dus 
om leren omgaan met je situatie en het stimuleren van veerkracht. Zie verder het Beleidsplan Sociaal Domein, 
waar het centraal stellen van positieve gezondheid verder wordt toegelicht.

214 Groen Links 26  2.In de tabel op pagina 26 worden veel doelen en resultaten naast 
elkaar gezet zonder duidelijk tijdspad. Waarom kiest B&W niet 
duidelijker voor concrete plannen op de korte termijn b.v. t/m de 
huidige raadsperiode?

2 De resultaten die in de tabel zijn opgenomen zijn de concrete resultaten die in 2024 worden gerealiseerd.

215 Groen Links 27  3.De ontwikkeling van doelindicatoren lijken ons een ambitie op 
zich. Bijvoorbeeld een doelindicator bij het doel ‘Meer inwoners 
voelen zich mentaal en fysiek gezond en sterk’ lijkt ons te hoog 
gegrepen. Een meer algemene vraag: waarom, hoe en door wie 
wordt er gewerkt aan het ontwikkelen van dit soort doelindicatoren? 

2 Bij het ontwikkelen van doelindicatoren gaat het om het zichtbaar maken van de impact van het gemeentelijke 
beleid. Het benoemen van doelindicatoren is onderdeel van het traject Sturen op effecten, dat door de 
ambtelijke organisatie wordt voorbereid.

216 Groen Links Visie en beeld nu zijn al vaker gedeeld en eerlijk gezegd vragen we 
ons soms wel af of we wel in dezelfde stad wonen. Zeker er is veel 
positiefs te zeggen over Weert maar of alle Weertenaren graag de 
mouwen uit de handen steken en ondernemen in ons bloed zit…..
In de binnenstad zien we steeds minder publiek, ook de 
levendigheid lijkt minder te worden. Bedrijventerreinen zijn vooral 
dozen. Er is zeker nog geen circulaire economie en 
energieneutraliteit is nog ver weg. De ambities blinken uit in 
algemene vaagheden. We willen concretiseringen en tijdpaden 
gezien zeker voor de korte termijn.  Hierover onderstaande 4 
vragen:

4 Dit is geen vraag, de vragen en antwoorden staan hieronder. Wij herkennen ons overigens niet in het beeld dat 
hier wordt geschetst.

217 Groen Links 42  1.Wat doe de gemeente er concreet aan slimme maakindustrie 
naar Weert te krijgen?

4 Momenteel is er geen bedrijfsgrond uit te geven. Daar waar zich kansen voordoen (op locaties van derden) 
worden bedrijven uit deze sector zoveel mogelijk ontzorgd ('rode loper'). Om ruimtelijk te faciliteren gaan we de 
mogelijkheden voor verdere verdichting en uitbreiding onderzoeken.

218 Groen Links  2.Wat doet de gemeente eraan om de verdozing te stoppen de 
komende jaren?

4 Verschijningsvormen van bedrijven zijn steeds uniformer aan het worden. Onze aandacht gaat uit naar de 
bedrijfsactiviteit zelf. De gemeente Weert heeft zelf geen voorraad meer om grootschalige ontwikkelingen te 
faciliteren.

219 Groen Links  3.Hoe zorgt de gemeente en vitale binnenstad en een prominente 
aanwezigheid van cultuur?

4 Eén van de maatschappelijke effecten uit het huidige cultuurbeleid (Cultuurroute 2024) is dat cultuur bijdraagt 
aan de positie van Weert als centrumgemeente. Om dit te bereiken zijn er doelen en resultaten opgesteld, 
waarvan er verschillende een relatie hebben met de binnenstad zoals; kunst en cultuur inzetten voor de
beleving van de stad en culturele activiteiten leiden tot meer ontmoeting in wijk, dorp en stad. Er vinden 
verschillende activiteiten plaats om deze doelen te bereiken. 

220 Groen Links 42  4.Volgens ons kunnen de ambities bij het punt over het 
verminderen van fossiele energie in de gemeente wel hoger. 
Waarom zijn de ambities bij dit punt niet hoger of?

4 Op basis van de vastgestelde routekaart en de beschikbare capaciteit zowel intern als bij de partners is dit een 
realistische ambitie.


